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توزیع عادلانه آب در استان اصفهان با 
راه اندازی سیستم تله متری

بهره برداری از ۸ پروژه بزرگ ترافیکی در 
اصفهان تا اواسط مهر 1402

تکرارِ تجربه تلخِ ارگ
 عضو انجمن مهندسان معمار استان اصفهان:

 تخلف از قوانینِ حریم بلافصل میدان نقش جهان، معارض قوانین یونسکوست؛

300میلیارد پروژه خیرساز 
به آموزش و پرورش 
اصفهان تحویل شد

نیازهای بهزیستی 
دغدغه های اجتماعی 

جدی هستند

 آموزش از راه دور؛ 
راهکاری برای 

کاهش بازماندگان
در کاشان 60 سانتی متر در سال فرونشست زمین را داریم که طی 

10 سال بیش از نیم متر فرونشست زمین خواهیم داشت؛
فرونشست زیرپای کاشان
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روزنامه  فرهنگی، اجتماعی، 
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سال های 1401 و 1402 طبق 

قوانین و دستورالعمل ها به شهر 
اصفهان پرداخت نشده است؛

عوارض آلایندگی؛ حقی 
که برای شهر اصفهان 
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 بهره برداری از 1۸ نیروگاه خورشیدی خانگی در بویین 
میاندشت

همزمان با هفته دفاع مقدس ۱۸ نیروگاه خورشیدی خانگی در بویین میاندشت راه اندازی شد.
به گزارش خبرگزاری صدا و سیما ، مرکز اصفهان ؛ فرمانده ناحیه مقاومت بسیج بوین میاندشت 
با بیان اینکه برای راه اندازی این نیروگاه ها ۱۸ میلیارد و ۹۰۰ میلیون ریال هزینه شــده گفت: ۱۸ 
نیروگاه خورشیدی ۵ کیلو واتی در این شهرستان درقالب طرح جهادروشنایی با همکاری قرارگاه 
بسیج سازندگی و اداره برق بویین میاندشت به بهره برداری رسید.سرهنگ احمد قاسمی افزود: 
ناحیه مقاومت بسیج برای هرنیروگاه خورشــیدی بیش از یک میلیارد ریال تسهیلات پرداخت 

کرده است.

شهردار آران و بیدگل خبر داد:
خط کشی ترافیکی معابر شهر آران و بیدگل

شهردار آران و بیدگل گفت: خط کشی های ترافیکی نیازمند دســتگاه ها و تجهیزات خاص است 
و پس از عقد قرارداد با پیمانکار، تمام معابر ســطح شــهر به صورت یک جا خط کشی ترافیکی 

می شود.
محسن صانعی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا با اشاره به انتقاد شهروندان منطقه یحیی آباد ۲ مبنی 
بر جمع آوری نشدن زباله ها به صورت مستمر، اظهار کرد: این موضوع موجب ایجاد آلودگی، بوی 
نامطبوع، جمع شدن سگ های ولگرد و ظاهری نازیبا شده بود که سلامت خانواده ها را در معرض 
خطر قرار می داد.وی افزود: با توجه به درخواست شــهروندان، جمع آوری زباله در این محله به 
صورت دوره ای در دســتور کار قرار گرفــت، زباله های مکان مورد درخواســت جمع آوری و محل 
پاکسازی شد.شهردار آران و بیدگل با اشاره به انتقاد شــهروندان خیابان شهیدان غلامرضازاده 
مبنی بر تاخیر پنج ساله در عملیات آسفالت ریزی این خیابان، خاطرنشان کرد: با پیگیری هایی 
که انجام دادیم اقدامات اولیه برای عقد قرارداد با پیمانکار و روند اداری برای آســفالت خیابان 
شهید غلام رضازاده در حال انجام است و عملیات اجرای آسفالت این خیابان از سوی شهرداری 
ناحیه یک آران و بیدگل به زودی اجرایی خواهد شد.صانعی با اشاره به اینکه مطالبات شهروندان 
ساکن کوچه عدالت ۱۴ خیابان و شاد بهسازی و آسفالت است، تاکید کرد: زیرسازی کوچه عدالت 
۱۴ و پنج و معبر منتهی به این کوچه در حال انجام است و امید می رود پس از اجرای زیرسازی، 

روکش آسفالت انجام شود.
وی تاکید کرد: با توجه به اینکه آزمایشات رانندگی در محل بلوار شهروند و بازار روز برگزار می شود، 
شهروندان منتقد هستند که به دلیل نبود خط کشی خیابان هنگام آزمون دچار مشکل می شوند، 

و عملیات خط کشی محل را خواستار شدند.

مدرسه بانک اقتصاد نوین دهاقان افتتاح شد
آیین افتتاح مدرسه ۳ کلاسه بانک اقتصاد نوین با مشارکت این بانک در روستای دزج شهرستان 
دهاقان اصفهان برگزار شد. به گزارش روابط عمومی اداره کل مدارس استان اصفهان، در اولین روز 
از آغاز سال تحصیلی جدید یک باب مدرسه سه کلاسه  با مشارکت بانک اقتصاد نوین در روستای 
دزج دهقان افتتاح شد.این مدرسه با زیربنای ۲۳۰ مترمربع در زمینی به مساحت ۱۳۲۲ مترمربع 
و با ۱۳۰ متر طول دیوارکشی ساخته شده که شامل ۳ کلاس درس، اتاق اداری و آزمایشگاه است.

این مدرسه با هزینه ای بالغ بر ۲۵ میلیارد ریال و با مشارکت بانک اقتصاد نوین و اداره کل نوسازی 
مدارس استان اصفهان ساخته شده است.گفتنی است؛ در افتتاح این مدرسه مدیرکل نوسازی 
مدارس اصفهان، نماینده بانک اقتصــاد نوین، فرماندار،امام جمعــه و مدیر آموزش و پرورش 

شهرستان دهاقان حضور داشتند.

در کاشان ۶۰ سانتی متر در سال فرونشست زمین را داریم که طی ۱۰ سال بیش از نیم متر 
فرونشست زمین خواهیم داشت

فرونشست زیرپای کاشان

فرونشست زمین تهدید جدی در کاشان بوده که به عنوان بمب ساعتی هر 
لحظه جمعیت انسانی را در شهر و روستا تهدید می کند و باید این خطر را 

جدی گرفت.
فرونشست زمین که از آن به عنوان» بمب ســاعتی« یاد می شود، پدیده 
ای طبیعی است که به صورت ناگهانی و بدون هیچ پیش فرض و مقدمه 
ای رخ می دهد، این اتفاق طبیعی، محدود به جا و مکان نیست و ممکن 
است در کوچه و خیابان های داخل شــهر رخ بدهد یا در اتوبان ها و جاده 
های اصلی و فرعی و حتی در داخل منزل یــا محیط کارمان! به عبارتی ما 
چه بخواهیم و چه تمایلی نداشته باشــیم، این اتفاق همراه ماست! خطر 
بیخ گوش ماست، آن هم به علت برداشــت های بی رویه ای که از ذخایر 
زیرزمینی صورت گرفته است.تصور کنید اکنون سال ۱۴۵۰ هجری شمسی 
و اینجا کاشان اســت ، شهرستانی خالی از ســکنه ، اژدهای فرونشست 
زمین تاریخ و تمدن چند هزار ساله این شهرستان را بلعیده و بیش از ۳۶۰ 
هزار نفر جمعیت این شهرستان قربانی بی تفاوتی به مسئله مدیریت آب 
های زیرزمینی در زمان کنونی شده اند.دشــت  کاشان روزگاری نه چندان 
دور،آب های زیرزمینی و قنات های پرآب داشــت که امروز این قنات ها و 
دشت آن در حال فرو رفتن اســت، خطر فرونشست باید به صورت جدی 
مورد توجه مسئولان و مردم قرار گیرد.جمع آوری و مدیریت آب رواناب های 
شهری برای مصارف غیرشرب،تغییر الگوی کشت و تعطیل کردن چاه های 
برداشت آب هشدارهایی است که اگر عملیاتی نشود تصویر ۵۰ سال آینده 
کاشان دور از تصور نیست.طبق مطالعات کارشناسی هزار چاه اعم از مجاز و 
غیرمجاز در دشت کاشان برآورد شده و ۲۵۵ میلیون متر مکعب میزان آبی 
است که در سال از آبخوان کاشان تخلیه شده و از این میزان ۲۲۰ میلیون متر 
مکعب در بخش کشاورزی استفاده می شود و ۶ میلیون متر مکعب آب در 
بخش صنعت و ۶ میلیون متر مکعب آب در بخش شرب استفاده می شود.

اینجا انگشت اتهام به سوی بخش کشاورزی است چرا که اضافه برداشت 
سالانه آب در دشت کاشان ۳۵ میلیون متر مکعب است و این میزان اضافه 
برداشت افت ۶ دهم متر در ســال را به همراه دارد.طبق مطالعات علمی تا 
۴۰ سال پیش ارتفاع لایه آب دار سفره های زیرزمینی ۱۱۰ متر بود،در حال 
حاضر ارتفاع لایه آب دار به ۶۰ متر رســیده و با این روند اگر مشکل هجوم 
آب شور به آب شیرین پیش نیاید،۵۰ سال آینده آبخوان کاشان تخلیه می 
شود. مشکل دیگری که دشت کاشان با آن مواجه است مجاورت با دریاچه 
آب شور است و اگر این افت ارتفاع لایه آب دار ادامه یابد دیگر آب شیرین 

در دشت کاشان باقی نمی ماند.
در برخی نقــاط این تعادل از بین رفته و آب بعضی از چاه ها شــور شــده 
است،وضعیت دشت کاشــان به لحاظ منابع آب بحرانی است.منابع آب 
زیرزمینی میراثی است که طبیعت به ما هدیه کرده،از ۱۰۰ سال قبل و با ورود 
صنعت به داخل کشور به دلیل عدم فرهنگ سازی برای استفاده بهینه از 
صنایع دچار آسیب شد،حفرچاه های عمیق در دشت کاشان شروع شد و 
عمق برداشت حداکثر ۱۰ متر بود اما امروز با ورود صنعت حفاری و توسعه 
برداشت آب منابع آبی کشــور و به تبع آن کاشــان در حال نابودی است.
فرونشست زمین پدیده ای غیر قابل برگشــت است،بارندگی فراوان هم 

نمی تواند حفره های مسدودشده سطح زمین در اثر فرونشست زمین را 
باز کند و انسان قادر به ترمیم آن نیست چون آبخوان نابود می شود.وقوع 
ســیلاب،عدم نفوذ پذیری زمین،خطر تخریب جاده ها و منازل مسکونی 
از آسیب های پدیده فرونشســت زمین است،طبق مطالعات دانشگاهی 
به ازای هر ۱۰ متــر افت ســطح آب زیرزمینی احتمال وقوع ۵۰ ســانتی 
متر فرونشست وجود دارد،در کاشان ۶۰ ســانتی متر در سال فرونشست 
زمین را داریم که طی ۱۰ ســال بیش از نیم متر فرونشست زمین خواهیم 
داشت.میانگین بارش در کاشــان ۱۳۰ میلی متر در دراز مدت است،عمق 
آب زیرزمینی در دشت کاشــان در منطقه جنوب غرب ۱۵۰ متر و در منطقه 
جعفرآباد ۱۰ متر اســت،عمیق ترین نقطه در منطقه خزاق با ۱۵۰ متر عمق 
است،افزایش تعداد چاه ها این شــرایط را برای دشت کاشان ایجاد کرده 
است.کارشناسان هشدار داده اند که اگر بخواهیم با مشکل فرونشست در 
دشت کاشان به درستی مقابله کنیم یا باید کشاورزی در این منطقه تعطیل 
شود و یا به جای تولید محصولات پرآب بر ازجمله هندوانه،طالبی،گندم و 

غیره ، تولید محصولات کم آب بر جایگزین شود.
در دشت کاشــان اگر بهره برداری بیش از حد از آب های زیرمینی متوقف 
نشود به زودی فرونشست مناطق شهری را درگیر می کند،باید بررسی شود 
اگر در دشت کاشان استعداد کشاورزی ضعیف است از اجرا کشاورزی به 
روش های ســنتی با محصولات پرآب بر جلوگیری شــود،بحث پرورش 

ماهیان زینتی بسیار درآمد زاست و اگر کشاورز به جای کشت ۱۰ هکتار زمین 
به پرورش ماهی زینتی روی آورد هم درآمد بیشتری داشته و هم سفرهای 

آب زیرزمینی حفظ می شود.
پدیده فرونشســت زمین به مثابه یک اژدهاســت و به زودی فراگیر می 
شــود،باید آبیاری به روش نوین جایگزین آبیاری قطره ای شود و تغییر 
الگوی کشــت در این منطقه ضروری اســت.هرچند پدیده فرونشست 
غیرقابل جبران است؛ اما اگر سفره های آب زیرزمینی به درستی تغذیه شود 
و برداشت آب از چاه های کشاورزی کاهش یابد روند گسترش فرونشست 
در دشت کاشان به طور قابل ملاحظه ای کاهش می یابد.در دنیا مناطقی 
بوده که به لحاظ فرونشست در حالت بحرانی قرار داشته اند؛ اما با مدیریت 
صحیح مشکل آنها رفع شده است.کاهش ۵۰ سانتی متری سطح آب در 
دشت کاهش نشان می دهد که وضعیت سفره های آب زیرزمینی مساعد 
نیست و در ســال های آینده وقوع رخدادهایی چون فرونشست، تخریب 
منازل و راه ها، خشکی باغات و مزارع و حتی کمبود آب آشامیدنی متحمل 
است.کارشناسان و محققان صنعت آب، تغییر الگوی کشت، استفاده از 
روش های نوین آبیاری، تغییر الگوی مصرف آب در بخش مصارف خانگی، 
کشاورزی و صنعت و آگاه ســازی مردم نسبت به الگوی مناسب مصرف 
را جمله مهمترین راهکارها و راه حل ها برای مدیریت پدیده فرونشســت 

بیان کردند.

 به گــزارش خبرنگار مهــر، مجید زجاجی کاشــانی، 
پژوهشگر دینی شامگاه یکشنبه در مراسم رونمایی از 
کتاب ستاره ولایت با اشاره به اینکه وجود حرم مطهر 
حضرت علی بن باقر )ع( در منطقه کاشان باعث خیر و 
برکت است، اظهار داشت: ایشان بنا به درخواست مردم 
منطقه کاشان و با دستور پدر بزرگوارشان برای هدایت 
و راهنمایی مردم به کاشان سفر کردند.وی با اشاره به 
اینکه کاشان مدیون حضرت علی بن باقر )ع( است، 
ابراز داشت: بعد از ایشــان هم امامزادگان دیگری به 
منطقه کاشان آمدند که هر کدام باعث برکت شدند.این 
پژوهشگر دینی با اشاره به امامزاده سلطان عطابخش 
در کاشــان تصریح کرد: این امامزاده عظیم الشأن که 
منتسب به امام موســی کاظم )ع( و از ارادتمندان به 
امام رضا )ع( بوده است.وی با اشاره به اینکه قبر این 

امامزاده عظیم الشــأن در برهه ای از زمان تعمیر شد، 
گفت: به گفته برخی از مورخــان این اتفاق در زمان آل 
بویه افتاد و این یعنی که این امامزاده در ابتدای قرن 
چهارم هم زیارتگاه داشته اســت.زجاجی کاشانی با 
اشاره به ســابقه درخشان مردم کاشــان در تبعیت از 
خاندان عصمت و طهارت و عشق و علاقه آنها به حضرت 
علی )ع( و فرزندان ایشان افزود: در سال های ۳۵ تا 
۴۰ هجری مردم کاشان خراج و مالیات خود را شخصا 
به کوفه می فرســتادند که این نشــان از این علاقه و 

محبت است.
وی بــا اشــاره بــه نــگاه ویــژه رهبــر معظــم 
خاطرنشــان  کاشــان  منطقــه  بــه  انقــلاب 
 کــرد: مــردم منطقــه کاشــان در فتنه هــا و 
لابه لای مسائل سیاسی بصیرت خود را نشان دادند و 

در زمان انقلاب و هشت سال جنگ تحمیلی هم این 
موضوع را ثابت کردند.این پژوهشــگر دینی با اشاره 
به اینکه در منطقه کاشــان ۴۰۰ وجود دارد، تاکید کرد: 
رهبر معظم انقلاب هم در ســخنانی فرمودند من به 
همه امامزادگان ارادت دارم حضرت علی بن باقر )ع( 
جای خود دارد.وی با اشــاره به وجــود عالمان دینی 
مثل ملاحبیب ا... شریف در منطقه کاشان گفت: مزار 
سلطان عطابخش )ع( زیارتگاه عارفان دینی منطقه 
بوده است و از این رو لازم است تا توجه ویژه ای به این 

زیارتگاه شود.

پژوهشگر دینی:

حدود 400 امامزاده در منطقه کاشان وجود دارد

رییس اداره راه و شهرسازی شهرستان کاشان گفت: مدیرعامل سازمان ملی زمین و مسکن در سفر به شهرستان کاشان، آمادگی این سازمان برای تامین زمین 
در صورت نیاز کارکنان و کارگران صنایع این شهرستان به مسکن را اعلام کرد.به گزارش پایگاه خبری وزارت راه و شهرسازی از استان اصفهان؛ مجتبی آراسته اظهار 
کرد: در سفر مدیرعامل سازمان ملی زمین و مسکن به شهرستان کاشان موانع اجرایی پروژه های طرح نهضت ملی مسکن این شهرستان مورد بررسی قرار گرفت 
و برای سرعت بخشی به احداث واحدهای مسکونی مصوباتی اخذ شــد. وی بیان کرد: در جلسه ای که با این هدف تشکیل شد موضوعات مطرح شده از سوی 

مسولان شهرستان کاشان و شهرداران به تفصیل مورد بررسی قرار گرفت و در رابطه با آن اتخاذ تصمیم شد.  
رییس اداره راه و شهرسازی شهرستان کاشان گفت: در حاشــیه این نشست مبحث صنعت شهرها مطرح شــد که با توجه به صنعتی بودن شهرستان کاشان، 
مدیرعامل سازمان ملی زمین و مسکن آمادگی این سازمان برای تامین زمین در صورت نیاز کارکنان و کارگران صنایع این شهرستان به مسکن را اعلام کرد.  گفتنی 
است؛ این اقدام در قالب تفاهم نامه هایی انجام می شود که پس از تامین زمین، اجرای آن با مدیریت و دخالت آن صنعت انجام تا نیاز کارکنان و کارگران صنایع 

و کارخانجات صنعتی به مسکن مرتفع شود.  

خبر روززمین برای ساخت مسکن کارکنان صنایع کاشان تامین می شود

عکس خبر

یادواره 20 شهید 
روحانی و طلبه 
شهرستان مبارکه

بــه مناســبت هفتــه دفاع 
مقدس، یــادواره ۲۰ شــهید 
روحانــی و طلبه شهرســتان 
مبارکه، در مجتمــع فرهنگی 

مذهبی الزهرا برگزار شد.

شهردار کاشان:
دانش آموزان کاشانی میزبان خانواده های شهدا می شوند

شهردار کاشان گفت: همزمان با هفته دفاع مقدس، دانش آموزان در رویدادهای »راه بلد« و »فرشته 
جان ایران« میزبان خانواده شهدا می شوند.کیومرث محمدپور در گفت و گو با خبرنگار مهر با تاکید 
بر اینکه دوران پرافتخار دفاع مقدس و حماسه آفرینی های شهدا را باید به شیوه های هنرمندانه و با 
زبان روزِ نسل نو برای نسلی که انقلاب را ندیده اند و دفاع مقدس را درک نکرده اند به تصویر کشید، 
اظهار داشــت: به این منظور دو رویداد با عنوان »راه بلد« ویژه پســران و »فرشته جان ایران« ویژه 
دختران دانش آموز مقطع متوسطه شهرستان کاشان در روز پنجشنبه ۶ مهر ماه در تالار شهر شهرداری 
کاشان برگزار می شود.وی همچنین ضمن بزرگداشت هفته دفاع مقدس ابراز داشت: با هدف زنده 
نگه داشتن یاد شهیدان و همچنین تکریم منزلت و جایگاه خانواده معظم شهدا و برقراری ارتباط 
مستقیم دانش آموزان با پدران و مادران و همسران شــهدا؛ این دو رویداد برگزار می شود.شهردار 
کاشان تصریح کرد: اجرای این برنامه فرصتی بسیار مغتنم در راستای جهاد تبیین ایثار و شهادت 
و دستاوردهای ارزشمند و سرنوشت ساز انقلاب اسلامی و دفاع مقدس و همچنین تقویت روحیه 
خودباوری و امیدآفرینی برای نسل نو است.وی در تشــریح این رویدادها گفت: دانش آموزان در 
قالب کار تیمی و گروهی در دیدار با پدران، مادران و همسران شهدا در فرهنگ سرای مهر در دورهمی 
صمیمانه و گپ و گفت، مطالب و نکات بسیار جالبی از زندگی، خاطرات و وصایای شهدا را می شنوند 
و با ایده پردازی، خلاقیت و کارگروهی به خلق اثر هنری در زمینه خاطره نویسی، دل نوشته، خطاطی، 
نقاشــی و تولید محتواهای مختلف رســانه ای می پردازند.محمدپور، ارتقای سطح انگیزه و تعلق 
نوجوانان نسبت به انقلاب اسلامی، تلاش به منظور پیگیری آرمان های ملی و تجلیل از مقام شهیدان 
و صبر و ایثار خانواده های آنان را از جمله اهداف اجرای این برنامه برشــمرد و افزود: انتظار داریم 
دانش آموزان دهه هشتادی و نودی در این رویداد چهره به چهره، با خانواده شهدایی که در جریان 
دفاع مقدس با تقدیم فرزندان خود به این مقام نائل شــده اند، با تجهیز خود به دانش، آگاهی و 
بصیرت از زندگی و وصایای شهیدان درس ولایت مداری را بیاموزند و ادامه دهنده راه شهدا باشند.

رییس اداره راه و شهرسازی اردستان خبر داد:
واگذاری 59 قطعه زمین به متقاضیان قانون جوانی جمعیت 

در اردستان
رییس اداره راه و شهرســازی شهرستان اردستان از آماده ســازی و انعقاد قرارداد ۵۹ قطعه زمین 

برای واگذاری به متقاضیان قانون حمایت از خانواده و جوانی جمعیت در این شهرستان خبر داد.
امیرحسن زرگری در گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: طرح قانون جوانی جمعیت و خانواده، به جد توسط 
اداره راه  و شهرسازی اســتان دنبال می شــود. در مرحله دوم این طرح انتقاد قرارداد با متقاضیان 
قانون حمایت از خانواده و جوانی جمعیت خانواده های با شکوه برای واگذاری زمین انجام شد.وی 
از ثبت نام ۱۵۹ نفر در طرح قانون جوانی جمعیت و خانواده شهرستان اردستان خبر داد و گفت: ۵۹ 
نفر از این ثبت نامی ها تاکنون مورد تایید قرار گرفتند و اکنون برای اولین بار در استان اصفهان قرارداد 
تخصیص زمین برای این تعداد انجام شده است و مابقی افراد در حال تکمیل پرونده و دیگر مراحل 
تایید نهایی هســتند.رییس اداره راه و شهرسازی شهرستان اردســتان، گفت: ثبت نام و واگذاری 
زمین به خانواده های دارای فرزند سوم متولد شده بعد از تاریخ ۲۸ آبان ۱۴۰۰ یکی از وظایف مهم 
اداره  راه  و شهرسازی است و متقاضیانی که بتوانند مدارک خود را تکمیل کنند و تایید نهایی بگیرند 
یک قطعه پلاک زمین به صورت رایگان در شهرهای اردستان، زواره و یا مهاباد دریافت خواهند کرد.

زرگری با بیان اینکه متقاضیان جدیدی که می خواهند از این طرح استفاده کنند ابتدا باید در سامانه 
 اداره راه و شهرسازی ثبت نام و برای تشــکیل پرونده به اداره راه و شهرسازی مراجعه کنند، گفت: 
افرادی که در روستا ساکن هســتند برای تکمیل پرونده خود باید به بنیاد مسکن انقلاب اسلامی 

مراجعه کنند.

اخبار

 نماینده ولی فقیه در منطقه کاشان 
مطرح کرد:

ساخت مسجد در روستای 
»رحق« کاشان به دستور 
امام حسن عسکری )ع(

نماینــده ولی فقیــه در منطقه کاشــان گفت: 
ساخت مسجد در روستای »رحق« کاشان به 
دستور امام حسن عسکری )ع( نشان از علاقه 

آن حضرت به مردم این منطقه است.
به گــزارش خبرنــگار مهــر حجت الاســلام 
سیدسعید حسینی در آیین رونمایی از کتاب 
ستاره ولایت اظهار داشــت: کاشان مهد تشیع 
اســت و این افتخار برای مردم منطقه اســت 
که اولین سفیر ولایت به دســتور امام محمد 
باقر )ع( به این منطقه اعزام شــد.وی با اشاره 
به سابقه عشــق و علاقه و ارادت مردم منطقه 
کاشان به خاندان عصمت و طهارت اظهار داشت: 
امام حسن عسکری )ع( در زمان حیات خود 
دستور دادند که دو مسجد یکی در قم نزدیک 
بازار کنونی و دیگری در روســتای رحق کاشان 
بنا شــود.نماینده ولی فقیــه در منطقه و امام 
جمعه کاشان با اشــاره به اینکه دستور ساخت 
مسجد در روستای رحق کاشــان توسط امام 
حسن عســکری )ع( نشــانه علاقه ایشان به 
مردم منطقه بود، خاطرنشــان کــرد: در زمان 
حضرت امام محمد باقر )ع( هم ایشان با توجه 
به درخواســت های مکرر مردم منطقه فرزند 
بلافصل خود را برای ارشــاد و راهنمایی به این 

منطقه روانه کردند.
وی با اشــاره به حکم رهبر معظم انقلاب برای 
نمایندگی ولی فقیه در منطقه کاشــان گفت: 
ایشان غیر از مراکز استان ها فقط برای منطقه 
کاشان یک نماینده مســتقل تعیین کرده که 
یکی از مهم ترین دلایل آن این است که مردم 
این منطقه در فاصله زمانی بین حکومت بنی 
امیه و بنی عباس راه را گم نکردند و این نشان 
می دهد که مردم این منطقــه دارای بصیرت و 
جایگاه رفیعی بوده و هســتند.حجت الاسلام 
حسینی با اشاره به وجود مزار مطهر امامزادگان 
عظیم الشأن در منطقه کاشان افزود: لازم است 
تا کودکان و نوجوانان با این مفاخر آشــنایی 

بیشتری داشته باشند.

با مسئولان

استان



معاون اشــتغال و خودکفایی کمیته امداد استان 
اصفهان گفــت: برای ایجاد، راه انــدازی و پایداری 
اشــتغال ۹۶۸ طرح مددجویی کمیته امداد استان 
اصفهان، اعتبــاری بیــش از ۸۷ میلیــارد تومان 

تسهیلات پرداخت شده است.
احمد رضایی، معاون اشــتغال و خودکفایی کمیته 
امداد امام خمینی)ره( استان اصفهان، با بیان اینکه 
کمک به ایجاد طرح های مددجویی در خودکفایی 
نیازمنــدان موثر اســت، اظهار داشــت: در ۵ ماهه 

نخست امسال با پرداخت تسهیلات اشتغال، ۹۶۸ 
طرح مددجویی ایجاد، راه اندازی و پایدارســازی 
شده اســت.  احمد رضایی با اشــاره به اختصاص 
تسهیلات اشــتغال به طرح های مددجویی، ادامه 
داد: با هدف توانمندسازی نیازمندان، طی ۵ ماهه 
امسال به ۹۶۸طرح مددجویی اعتباری بالغ بر ۸۷ 
میلیارد و ۷۸۹ میلیون تومان تســهیلات اشتغال 
پرداخت شــده اســت. وی با تاکید بر اینکه طرح 
راهبران شــغلی، اقدامی موثر در ایجاد اشــتغال 
مددجویان کمیته امداد است، افزود: در این طرح 
کارآفرینان موفق با ارائه آموزش های کاربردی اولیه 

و لازم به مددجویان و همچنیــن تامین مواد اولیه 
برای ایشــان، محصول با برند و نظارت راهبر تولید 
و در نهایت توسط وی به صورت تضمینی خریداری 
می شود.معاون اشتغال و خودکفایی کمیته امداد 
استان اصفهان با بیان اینکه این نهاد توانمندسازی 
مددجویان را با محوریت ایجاد فرصت های شغلی 
پایدار از طریق طرح های راهبری شــغلی و هدایت 
شغلی، دنبال می کند، گفت: در این مدت برای بیش 
از هزار مددجــوی بیکار کم مهارت کــه به هر دلیل 
امکان فعالیــت بیرون از منزل را ندارند، اشــتغال 

ایجاد شده است.

 معاون اشتغال و خودکفایی کمیته امداد استان اصفهان مطرح کرد:

 توانمندسازی مددجویان با محوریت ایجاد 
فرصت های شغلی پایدار

خبر روز

 ثبت انبار ۱۲۹ هزار و ۷۱ واحد اقتصادی و تجاری در
 سامانه جامع انبار ها

تاکنون ۱۲۹ هزار و ۷۱ واحد اقتصادی و تجاری در سامانه جامع انبار ها ثبت نام کرده اند .
در نشست شورای هماهنگی با محوریت برنامه ریزی و نظارت بر مبارزه با قاچاق کالا و ارز استان 
که در استانداری اصفهان برگزار شد، در خصوص اهمیت سامانه های هوشمند که نقش ارزنده ای 
در شفاف سازی کالا ها و مبارزه با قاچاق کالا و ارز دارد از جمله سامانه جامع انبار ها بحث و تبادل 
نظر صورت گرفت.همچنین تعداد بســیار زیادی هم هنوز به دلیل نبود آگاهی در ســامانه جامع 
انبار ها ثبت نام نکرده اند.در این نشســت همچنین مقرر شــد از طریق زیرنویــس تلویزیونی و 
مصاحبه با مسئولان سازمان صمت درباره جزییات و نحوه ثبت نام در سامانه جامع انبار ها اطلاع 
رسانی کلی شود.در این نشست نیز تاکید شد چنانچه افرادی اقدام نکنند موضوع به عنوان تخلف 
اعلام نکردن موجودی کالا به تعزیرات حکومتی، اعلام می شــود و مشمول قاچاق کالا محسوب 
خواهد شد.هر واحدی که به عنوان انبار در آن کالا ها نگهداری می شود ملزم است در سامانه جامع 
انبار ثبت کالا کند و تمام دســتگاه های دولتی، تعاونی وخصوصی ملزم شــدند برای ثبت انبار در 

این سامانه اقدام کنند.
 

 جریمه ۹ میلیارد تومانی متهم نگهداری روغن موتور 
در اصفهان

متهم نگهداری روغن موتور در اصفهان بیش از ۹ میلیارد تومان جریمه شد.به گزارش خبرگزاری 
صدا و ســیما، مرکز اصفهان ؛ معاون تعزیرات حکومتی اســتان اصفهان گفت: پرونده نگهداری 
انواع روغن موتور بر خلاف ضوابط تعیین شده دولت در شعبه چهارم بدوی مورد رسیدگی و منجر 

به ضبط کالا و پرداخت بیش از ۹ میلیارد و ۳۸۹ میلیون ریال جریمه شد.
سوادکوهی افزود: با اعتراض متهم پرونده، برای تجدید نظر خواهی ارجاع و پس از بررسی اوراق، 
با توجه به اینکه محل نگهداری کالا ها در زمان بازرسی در سامانه جامع انبار ها )وزارت صمت( ثبت 

نشده، محکومیت متهم مطابق مقررات قانونی صادر و رای شعبه بدوی تایید شد.
وی گفت: محل های نگهداری کالا ها به صورت عمده و موجودی کالا ها باید درسامانه جامع انبار ها 

ثبت شود که مشمول قوانین و جرائم نشود.
 

 اهدای ۱۸۴ پلاک زمین آماده واگذاری به مشمولان
 طرح جوانی جمعیت

 مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان گفت: ۱۸۴ پلاک زمین رایگان ویژه طرح جوانی جمعیت 
آماده واگذاری به مشمولان این طرح در استان اصفهان است.

علیرضا قاری قرآن افزود: زمین به مشــمولان طرح جوانی جمعیت اســتان اصفهان همزمان با 
فرارســیدن ایام ولادت پیامبر اکرم )ص( و امام جعفرصــادق )ع(، از اول تا هفدهم ربیع الاول 
با عنوان پویش پیامبر رحمت )ص(، واگذار می شــود.آنطور که مدیرکل راه و شهرسازی استان 
اصفهان گفته: این ۱۸۴ پلاک زمین مربوط به شهرستان های فریدونشهر، آران و بیدگل، دهاقان، 
شاهین شهر، فریدن، خوانسار، نطنز و شهر جدید مجلسی است که طی مراسمی در هفته آینده 

به متقاضیان اهدامی شود.
وی با بیان اینکه در تیرماه واگذاری زمین به یک هزار و ۱۰۰ خانواده مشمول طرح جوانی جمعیت 
در ۱۳ شهر استان انجام شد، افزود: تامین زمین برای سایر مشمولان این طرح در استان اصفهان 
در حال پیگیری است و خانواده های واجد شرایط برای ثبت نام دراین طرح می توانند به سامانه 

جامع طرح های حمایتی مسکن مراجعه کنند.

اخبار

مدیرعامل آبفای استان اصفهان گفت: با راه اندازی سیســتم تله متری در ۶۳۷ نقطه در تاسیسات آبرسانی شهرهای استان اصفهان، بیش از ۹۰ درصد شهرهای تحت 
پوشش طرح آبرسانی اصفهان بزرگ از این تکنولوژی برخوردار شدند.حسین اکبریان با بیان اینکه در تابستان امسال توانستیم با مانیتورینگ و کنترل تاسیسات آب به 
صورت لحظه به لحظه آب شرب را به صورت عادلانه توزیع کنیم، اظهار کرد: آبفای استان اصفهان علاوه بر مانیتورینگ تاسیسات آب در نقاط شهری، کنترل و پایش لحظه 
به لحظه تاسیسات آب در روستاها را نیز در دستور کار قرار داده است.وی افزود: در یک سال گذسته ۱۲۰ نقطه از تاسیسات آبرسانی در روستاهای استان اصفهان مجهز 
به سیستم تله متری و تله کنترل شده اند که این امر نه تنها توزیع عادلانه آب با فشار یکسان را در روستاها به همراه داشته، بلکه از هدر رفت آب نیز در روستاها جلوگیری به 
عمل آمده است.مدیرعامل آبفای استان اصفهان بیان کرد: در حال حاضر تاسیسات آب بسیاری از نقاط استان اصفهان شامل مخازن آب، ایستگاه های پمپاژ، چاه ها، 
شیرهای فشارشکن، خطوط اصلی انتقال، شبکه توزیع آب، تصفیه خانه های آب و آب شیرین کن ها به وسیله سیستم تله متری و تله کنترل مورد پایش و ارزیابی قرار 
می گیرند.وی با بیان اینکه تنظیم فشار یکنواخت شبکه آب که عامل بسیار مهمی در توزیع عادلانه محسوب می شود، تنها یکی از مزیت های سیستم تله متری در تاسیسات 
به شمار می آید، خاطرنشان کرد: کاهش استهلاک تجهیزات و تاسیسات، جلوگیری از سرریز مخازن، افزایش عمر تاسیسات، بالانس شبکه توزیع و هدر رفت آب از دیگر 

مزیت های تجهیز تاسیسات آب به سیستم تله متری است.

توزیع عادلانه آب در استان اصفهان با راه اندازی سیستم تله متری

بوی ماه مهر در 
بازار اصفهان

در آستانه آغاز سال تحصیلی 
جدید بــازار نوشــت افزار و 
لتحریر رونق خاصی  لوازم ا
پیدا کرده است و خانواده ها 
در تکاپوی تهیــه ملزومات 
تحصیلی برای دانش آموزان 

خود هستند.

عکس خبر

 رییس اتاق بازرگانی اصفهان:

تعلیق کارت های بازرگانی 
مانع ورود ماشین آلات و 

مواد اولیه می شود
رییس اتاق بازرگانی صنایع، معادن و کشاورزی 
اســتان اصفهان در نامه ای خطــاب به وزیر 
صنعت، معدن و تجارت خواســتار توقف روند 
تعلیق کارت های بازرگانی شــد و افزود: ادامه 
این روند مانع از واردات ماشــین آلات و مواد 
اولیــه بنگاه های تولیدی شــده و رونق مجدد 
کارت های یکبار مصرف را بــه همراه می آورد.

امیرکشانی در نامه یاد شــده که در اختیار ایرنا 
قرار گرفت، افزوده است: در صورت توقف این 
روند گره از کار فعالان اقتصادی کشور گشوده 
شده و موجبات افزایش درآمد ارزی، مهار تورم 
و رشد تولید کشور فراهم خواهد شد.وی ادامه 
داد: توقف تعلیق کارت های بازرگانی همچنین 
از روند صعــودی خروج فعــالان اقتصادی و 
صادرکننــدگان از چرخه فعالیــت اقتصادی  و 
زیان غیر قابل جبران تحمیلی به فضای کسب 
و کار، ارزآوری و تولید کشور، جلوگیری می کند.

رییس اتاق بازرگانی صنایع، معادن و کشاورزی 
استان اصفهان همچنین خواستار رفع مشکلات 
فعالان اقتصادی در زمینه موضوع »بازگشــت 
ارز حاصل از صادرات« شــد و تاکید کرد: اتاق 
بازرگانی به عنوان تجلی گاه بخش خصوصی پر 
افتخار و در مقام مشاورت سه قوه، آمادگی دارد 
در نقش مشــاوری امین، با برگزاری جلسات 
منظم با تصمیم گیران و نمایندگان مقام عالی 
وزارت، راه های اجرایی برگشــت ارز حاصل از 
صادرات و چگونگی همراهــی دولت مردان با 

بخش  خصوصی را مورد بازبینی قرار دهد.
سازمان توســعه تجارت هشتم شــهریور ماه 
ســال جاری در نامه ای به سازمان های صمت 
استان ها اعلام کرده که کلیه کارت های بازرگانی 
که بازگشــت ارز آنها کمتر از ۶۰ درصد است، به 
صورت سیستمی توسط سامانه اعتبار سنجی 
و رتبه بنــدی اعتباری پایش شــده و پس از 
اخطار با مهلت یک ماهــه، در صورتی که ظرف 
مدت یاد شده میزان رفع تعهد آنها به بیش 
از ۶۰ درصد نرسیده باشد، کارت بازرگانی آنها 

تعلیق می شود.

عکس: ایمنا
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کشت زعفران در اصفهان با وجود اقلیم مناسب و خاک مساعد، همچنان بازار موفق و پررونقی ندارد

روی زرد طلای سرخ
کشت زعفران با درآمد خوب خود این روزها مورد توجه بسیاری از کشاورزان استان اصفهان قرار گرفته و با 
توجه به اینکه آب زیادی هم لازم ندارد با خشکسالی اصفهان کنار آمده و می تواند به اقتصاد این استان کمک 
شایانی کند. در سال های اخیر کشت این محصول شــکلی جدی تر به خود گرفته و اگر تا دیروز کشاورزان 
اصفهانی تنها چند جریب از زمین های خود را به کشت زعفران اختصاص  می دادند؛ اما حالا هکتارها زمین 

آماده می شود تا طلای سرخ در دل آن کشت شود.
با وجود این که هم اقلیم اصفهان و هم خاک مساعد توانســته جایگاه زعفران در اصفهان را محکم کند ؛اما 
این کشت آن طور که باید و شاید هنوز بازار موفقی در اصفهان پیدا نکرده و اگر کشتی هم صورت می گیرد با 

زعفران مشهد مخلوط و بعد به بازار عرضه می شود.
این در حالی است که به گفته کارشناسان، کشــت زعفران در اصفهان می تواند به عنوان یک حربه اقتصادی 

بسیار مهم راهکاری برای عبور از خشکسالی و راه نجاتی برای کشاورزی اصفهان باشد.

نباید خام فروشی کنیم
در حال حاضر قطب کاشت زعفران در اصفهان شهرستان تیران و کرون است که عیارزعفران این منطقه بسیار 
بالاست و به گفته مدیر جهاد کشاورزی این شهرســتان، به دلیل کیفیت بسیار بالای این محصول به نسبت 

زعفران مشهد و خراسان این زعفران با زعفران مشهد مخلوط و بعد به بازار عرضه می شود.
مهدی آرپناهی، مدیر جهاد کشاورزی شهرستان تیران و کرون در پاسخ به سوال خبرنگار بازار مبنی بر اینکه 
با توجه به اینکه زعفران در تیران و کرون کیفیت و رشد خوبی دارد چرا زعفران ما را به نام اسپانیا می شناسند 
و آیا در این زمینه فکری نکرده اید که از این گیاه ارزآوری بیشــتری داشته باشــید، می گوید: متاسفانه با 
وجود اینکه اسپانیا سطح زیر کشت زعفران ندارد؛ اما در بازار جهانی زعفران ما را به نام خودش برند سازی 
کرده اســت؛ زعفران ایران را خرید می کند و در کل دنیا پخش می کند؛ در این زمینه ما در شهرستان تیران 
و کرون شرکت تعاونی گیاهان دارویی تشکیل داده ایم که قرار اســت در این زمینه فعالیت مناسبی داشته 

و برندسازی کنیم.
وی می افزاید: تیران و کرون دارای ۲۱ هزار هکتار زمین کشاورزی است. این منطقه به لحاظ کاشت گیاهان 

دارویی به خصوص موسیر و زعفران دارای پتانسیل های زیادی است.
مدیرجهاد کشاورزی شهرستان تیران و کرون معتقد است که این شهرستان می تواند بیش از اینها به خصوص 
در رابطه با گیاهان دارویی ارزآوری داشــته و به همین خاطر باید با توجه و دقت بیشتری نسبت به ارزآوری 

محصولات نگریست.
آرپناهی، با اشاره به اینکه منطقه تیران و کرون که از موقعیت مناسبی برای کشاورزی برخوردار است، اظهار 
می دارد: زعفران جایگزینی مناسب برای گیاهان آب بر اســت؛ اما بزرگ ترین مشکل ما در این رابطه خام 

فروشی است.

کیفیت زعفران اصفهان در جهان حرف اول را می زند
این همان موضوعی است که ســتاره یعقوبی، کارشناس کشــاورزی هم به آن اشــاره می کند و می گوید: 
کشورهایی همچون اسپانیا اصلا زعفران ندارند و تنها به واسطه محصولات کشاورزی ما جهانی شده اند. این 
در حالی است که کشورهای همسایه هم از ما به شکل خام زعفران را می خرند و با فناوری هایی که دارند با 
بسته بندی زیبا آن را به توریســت ها ارائه می دهند در حالی که ما می توانیم با دقت بیشتر و توجه به بسته 

بندی مناسب ارزآوری بیشتری از این طریق برای کشور داشته باشیم.
این کارشناس با اظهار تاسف از اینکه زعفران ما برندسازی نشــده و همین موضوع باعث شده که کشاورز و 
تولید کننده ما آنطور که باید و شــاید حمایت نشود و انگیزه خود را از دســت بدهد، تصریح می کند: کیفیت 
زعفران ایران و اصفهان حرف اول را در جهان می زند و ما باید با سرمایه گذاری مناسب و جذب سرمایه گذار 

از خام فروشی این محصول جلوگیری کنیم.
وی تاکید کرد: زعفران در کشور ما قیمت ثابت ندارد و متغیر است؛ اما کسانی که زعفران را از ما خریداری و 

به بازار جهانی ارائه می  کنند برای یک سال قیمت ثابتی را در نظر می  گیرند.
یکی دیگر از شهرستان هایی که در عرصه زعفران می تواند پیشتاز باشد، نجف آباد است که به دلیل مستعد 
بودن خاک و آب و هوایی که دارد برای کشت این محصول مناسب است. زعفران به دلیل کشت و برداشت 
آسان، نیاز به آب کم و ســازگاری بالایی دارد و می تواند جایگزین مناسبی برای دیگر محصولات کشاورزی 

مثل بادام که اکنون به دلیل خشکسالی ها نیاز آبی بسیاری دارند، باشد.

تغییر الگوی کشت برای کشت زعفران
یکی از کشاورزان این منطقه در گفت و گو با خبرنگار بازار تاکید می کند: زعفران با شرایط طبیعی منطقه نجف 
آباد هم  خوانی دارد و در واقع منطقه  ای که بیشتر کشت آن بادام اســت باید به سمت کشت زعفران برود. 
اکنون بسیاری از کشاورزان این منطقه به این سمت رفته اند چرا که با گرم شدن زمستان ها آفات از بین نمی 
رود و بسیاری از درختان بادام به دلیل بی آبی و آفات خشک شده اند، بنابراین بسیاری از کشاورزان اقدام 
به کشت زعفران کرده اند و از این موضوع راضی هستند.ســعید عاملی، می افزاید: با توجه به اینکه زعفران 
عمدتا در مناطق خشک کشت می شــود که دارای دوره طولانی گرما و تابش آفتاب است، مدیریت آبیاری 
بســیار ضروری اســت، اما این محصول آب چندانی نیاز ندارد و زمانی به آبیاری نیاز دارد که دیگر درختان 

نیاز به آب ندارند )یعنی از اوایل پاییز تا آخر فروردین ماه( و آبیاری وقتی که بارندگی هم باشــد حتی کمتر 
می شود.وی با اعلام این که شهرستان نجف آباد بعد از نطنز، رتبه دوم سطح زیر کشت زعفران را در استان 
داراست، می گوید: اکنون بیش از ۷۰ هکتار اراضی زراعی نجف آباد، به کشت گیاه زعفران اختصاص دارد که 
بخش مهردشت و روستاهای علی آباد و خیر آباد از مناطق عمده کشت زعفران در این شهرستان است.وی 
در مورد نرخ دستمزد کارگران برای برداشــت این محصول نیز می گوید: در این مورد مشکل خاصی نداریم 
چون برداشت محصول فقط در یک ساعت خاص یعنی از صبح باید باشد، بنابراین نیاز به کارگر دائم نیست و 
کارگران به صورت ساعتی کار می کنند به طوری که وقتی که در یک منطقه فصل برداشت می شود کارگران از 
روستاهای دیگر به منطقه می آیند.با این که اصفهان به عنوان سومین تولید کننده زعفران در کشور به شمار  
می رود، اما باز هم نمی توان به این جایگاه امیدوار بود چون سطح زیر کشت آن نسبت به رقبا بسیار ناچیز 
بوده و در حالی که سطح زیر کشت خراسان رضوی ۵۷ هزار هکتار اســت اصفهان فقط با ۵۰۰ هکتار به این 

جایگاه دست یافته است.

صادرات طلای سرخ
بیشترین سطح کاشــت محصول زعفران به شهرســتان های نطنز، نجف  آباد، تیران و کرون، شاهین  شهر، 
اردستان، نایین، کاشــان و خور و بیابانک اختصاص دارد.مدیر امور باغبانی جهاد کشاورزی استان اصفهان 
نیز در این رابطه در گفت و گو با بازار با بیان اینکه سطح زیرکشت این محصول نسبت به سال مشابه ۱۰ درصد 
افزایش داشته است، تصریح می کند: زعفران تولید شده در استان توسط شرکت های مخصوص جمع  آوری 
شده که بیشترین میزان آن به کشورهای خارجی صادر می  شود.احمد رضا رییس زاده می افزاید: بهترین و 
صحیح ترین الگوی کشت الگویی است که کشاورزان در هر منطقه از دنیا با توجه به طبیعت آن منطقه انجام 
می  دهند و مناطقی از استان می تواند برای کشت زعفران بســیار مفید باشد. در این رابطه جهاد کشاورزی 
آموزش های لازم را برای توسعه این محصول به کشاورزان می دهد و آن را به سمت کشت های این چنینی 
هدایت می کند چرا که زعفران می تواند در اصفهان به جای برنج و بادام که نیاز آبی زیادی نسبت به زعفران 
دارند کشت شود.وی می افزاید: طی چند سال گذشته کشاورزانی که به ویژه منابع آبی محدود دارند از کشت  

های جایگزین و کم آب بر مانند زعفران، گل محمدی، زرشک و پسته استقبال خوبی کرده  اند.
مدیر باغبانی سازمان جهاد کشاورزی استان اصفهان با اشــاره به اینکه روند پرداخت تسهیلات دولتی طی 
چند سال اخیر برای توسعه کشت گیاهان دارویی مطلوب بوده است، تصریح کرد: اینکه دولت تسهیلات کم 
بهره را برای تولید گیاهان دارویی در اختیار کشاورزان بگذارد می تواند نویدی باشد برای توسعه بیشتر کشت 

این گیاهان و به خصوص زعفران که دارای ارزش افزوده بالایی است.
استان اصفهان از گذشته های بسیار دور و در طول قرن های گذشته به کاشت زعفران معروف بوده، گیاهی 
که بسیار مناسب شرایط کنونی نصف جهان است اما متاســفانه با بی توجهی مسئولان و به ویژه با توجه به 
کاشت دیگر محصولات در استان در طول زمان، کشت آن در روستاهای مختلف به فراموشی رفته است. به 
گفته کارشناسان، زعفران اصفهان در برخی روستاها به دلیل وضعیت آب و هوایی مناسب حتی از خراسان 
نیز مرغوب تر است؛ اما عدم حمایت کافی از این کشت موجب شده تا با وجود احیای این محصول در طول 
سال های گذشته، بازهم سطح زیرکشت این محصول پایین تر از سایر استان ها باشد. در این راستا ضروری 
است نهادهای مرتبط درباره توسعه کاشت این محصول به ویژه در شرایط فعلی خشکی زاینده رود و کمبود 

آب برای کشاورزی سنتی چاره ای عاجل بیندیشند.
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 عضو انجمن مهندسان معمار استان اصفهان: تخلف از قوانینِ حریم بلافصل میدان نقش جهان، معارض قوانین یونسکوست؛

تکرارِ تجربه تلخِ ارگ
 عضو انجمن مهندسان معمار استان اصفهان گفت: با اجرا 
نشدن حکم دیوان عدالت اداری مبنی بر تخریب ارتفاع 
غیرمجاز مجتمع تجاری نیوشا در حریم بلافصل میدان نقش جهان اصفهان 
، معارض یونسکو خواهیم شد، زیرا این تکرار تجربه تلخ ارگ جهان نماست.

سعیده دهقانی ناژوانی روز دوشنبه در گفت و گو با ایرنا افزود: تکرار مسیری 
که برای ارگ جهان نما طی شد و معارضاتی که با سازمان یونسکو پیدا کردیم 
در قالب یک تجربه دیگر در حریم بلافصل میدان نقش جهان، آبروریزی 
دیگری برای اصفهان و میراث فرهنگی این شــهر است.وی تصریح کرد: 
از زمان صادر شدن رای قطعی دیوان عدالت اداری ۲ سال گذشته است و 
هیچ گونه اقدامی در رابطه با اجرای حکم که تخریب بخش مازاد مجتمع 
تجاری نیوشاست اتفاق نیفتاده و نگرانی اصلی انجمن صنفی مهندسان 
معمار استان اصفهان از این بابت است که با ارسال پرونده این ساختمان 
به کمیسیون ماده ۱۰۰، به شکل غیرقانونی، ارتفاع مازاد این بنا که بیشتر از 
کد ارتفاعی در حریم بلافصل میدان نقش جهان است، با پرداخت جریمه 
حل و فصل شود.عضو انجمن مهندسان معمار استان اصفهان یادآور شد: 
مالک مجتمع تجاری نیوشا به انواع روش ها برای سرباز زدن از اجرای قانون 
متوسل شده و در آخرین اقدام خود در نامه ای خطاب به شهرداری اصفهان 
در تیرماه سال جاری، درخواست صدور پروانه ساختمانی جدید کرده است.
وی تصریح کرد: تبصــره ۶ قانون بودجه ۱۴۰۲ در خصــوص پرونده های 
ساختمانی است که تا قبل از سال ۱۴۰۰ رای قطعی تخریب را از کمیسیون 
های ماده ۱۰۰ دارند و بندی دارد که مطابــق آن، مالکان می توانند با ارجاعِ 
مجدد به کمیسون ماده ۱۰۰ شهرداری رای تخریبِ ساختمانشان را تبدیل 

به جریمه کنند.
به گفته این عضو انجمن مهندسان معمار استان اصفهان، بندِ »ت« تبصره 
۶ قانون بودجه سال ۱۴۰۲ شروطی دارد که شــرط اول آن چنین است که 
ساختمان ها تا قبل از ســال ۱۴۰۰ رای قطعی تخریب از کمیسون ماده ۱۰۰ 
داشته باشند و این شرط، شامل حال پرونده مجتمع تجاری نیوشا نمی شود 
چرا که این ساختمان رای قطعی تخریب از کمیسون ماده ۱۰۰ تا قبل از سال 
۱۴۰۰ ندارد و رای قطعی ابطالِ پروانه ساختمانی از سوی دیوان عدالت اداری 
دارد.وی در ادامه گفت: شرط دیگر این است که ساختمان هایی که در حرائم 

آثار تاریخی هستند مشمول این تبصره قانونی نمی شوند.
دهقانی ناژوانی افزود: ســاختمان نیوشــا به طور قانونی نمی تواند از این 
تبصره استفاده کند؛ اما چون پیش تر موفق به عبور از قوانین زیادی از جمله 
ضوابط طرح بازنگری طرح تفضیلی شهر اصفهان شده است، دور زدن این 
قانون جدید در قالب بند »ت« مصوبه ۶ قانون بودجه ۱۴۰۲ توسط پیگیری 
و چانه زنی های مالک دور از انتظار نیست.وی تصریح کرد: مجتمع تجاری 

نیوشا توانست در حریم بلافصل میدان نقش جهان، ارتفاع ۹ متر بگیرد و 
علاوه بر این با وجود رای دیوان عدالت اداری مبنی بر تخریب طبقه مازاد، 
همچنان کوتاه نیاید، بنابراین با وجود نداشتن شرایط لازم برای استفاده از 
تبصره »ت« ماده ۶ قانون بودجه ۱۴۰۲ بیم تبدیل رای تخریب به پرداخت 
جریمه وجود دارد.این فعال میراث فرهنگی و معماری در اصفهان در ادامه 
افزود: بخش دیگر نگرانی ما این اســت که چنین رویه خلافی، برای بقیه 
پلاک های این محدوده که در حریم بلافصل میدان نقش جهان است، باب 
شود و به این ترتیب حقوق عامه پایمال شود.به گفته دهقانی ناژوانی، رای 
دیوان عدالت اداری در آبان سال ۱۴۰۰ برای مجتمع تجاری نیوشا که ارتفاع 
مصوب حریم بلافصل میدان نقش جهان را نقض کرده است، ابطال قسمتی 
از پروانه ســاختمان در طبقه مازاد آن بوده است.وی تصریح کرد: اداره کل 
میراث فرهنگی اســتان اصفهان در دوره های مختلف شکایت هایی را در 
دیوان عدالت اداری بابت نقض قوانین حریم میراث فرهنگی مطرح کرده 
بود که هربار به دلایلی شــکایت این نهاد وارد نبود؛ اما در رای قطعی دیوان 
عدالت اداری به طور کامل حق به میراث فرهنگی داده و پروانه ساختمان 

برای طبقه اضافی ساختمان ابطال شد.
دهقانی ناژوانی افزود: ارتفاع این مجتمع تجاری ۹ متر است ولی در ضوابط 
طرح تفضیلی شهر اصفهان ارتفاع این محدوده شهری به ویژه در حد فاصل 
گذر سعدی و گذر پشت مطبخ به دلیل قرارگیری در حریم بلافصل و درجه 

یک میدان نقش جهان به شکل استثنایی پنج متر است.
به گزارش ایرنا، میدان نقش جهان اصفهان، بهمن ۱۳۱۳ به شماره ۱۰۲ در 
فهرست آثار ملی ایران ثبت شد و در اردیبهشت ۱۳۵۸ جزو نخستین آثار 

ایرانی بود که به عنوان میراث جهانی یونسکو به ثبت جهانی رسید.
اولین بار ارگ جهان نما در منظر تاریخی و فرهنگی میدان نقش جهان قد 
علم کرد و یونسکو در ســال ۱۳۸۰ موضوع قرار دادن میدان نقش جهان را 
در فهرست میراث در خطر مطرح کرد. بازرسان یونسکو پس از بازرسی از 
محل اعلام کردند خط آسمانی و منظر تاریخی و فرهنگی میدان نقش جهان 
مخدوش شده و دولت ایران موظف است نسبت به تعدیل برج جهان نما 
اقدام کنند.سال های اخیر نیز مجتمع تجاری نیوشا درخیابان استانداری و 
در حریم بلافصل میدان نقش جهان موفق به دریافت مجوز ســاخت سه 
طبقه زیرزمین و سه طبقه ساخت صد درصد شد که ارتفاع بیش از ۹ متری 
آن فراتر از ارتفاع مصوب حریم میدان نقش جهان یعنی پنج متر است و این 
به اعتراض کارشناسان میراث فرهنگی و شکایت اداره کل میراث فرهنگی 
گردشگری و صنایع دستی استان اصفهان منجرشد و عاقبت دیوان عدالت 
اداری رای به تعدیل ارتفاع آن داد؛ اما تا این لحظه این رای اجراغ نشــده 
است.پیگیری خبرنگار ایرنا برای مصاحبه با معاون معماری و شهرسازی 
شــهرداری اصفهان و همچنین معاون میراث فرهنگــی اداره کل میراث 

فرهنگی گردشگری و صنایع دستی تا لحظه انتشار خبر بی نتیجه ماند.

 سخنگوی جمعیت خدمتگزار زائران پیاده امام رضا)ع( پاسخ داد:

علت کاهش ورود زائران پیاده به مشهد در دهه پایانی صفر 
نسبت به پیش بینی ها چه بود؟

سخنگوی جمعیت خدمتگزار زائران پیاده امام رضا)ع( با بیان اینکه چند مورد در این آمار تاثیرگذار بوده 
است، گفت: به نظر می رسد بسیاری از زائران در راهپیمایی بزرگ اربعین شرکت کرده بودند و موقعیتی 
برای شرکت در راهپیمایی دهه پایانی صفر نداشتند.حسین رضایی در گفت وگو با ایسنا در خصوص 
آمار نهایی ورود زائران پیاده به مشهد در دهه پایانی ماه صفر اظهار کرد: در مجموع ۴۱۲ هزار و ۹۵۲ نفر 
در دهه پایانی ماه صفر به صورت پیاده وارد مشهد شدند.وی در خصوص علت کاهش آمار زائران پیاده 
نسبت به آمار پیش بینی شده، خاطرنشان کرد: نسبت به سال قبل تقریبا ۱۰ درصد کاهش داشتیم که 
چند مورد در این آمار تاثیرگذار بوده است؛ مشکلات اقتصادی برای زائران می تواند یکی از نخستین 
موارد کاهش ورود زائران پیاده به مشهد باشد.سخنگوی جمعیت خدمتگزار زائران پیاده امام رضا)ع( 
اضافه کرد: به نظر می رسد بسیاری از زائران در راهپیمایی بزرگ اربعین شرکت کرده بودند و موقعیتی 
برای شرکت در راهپیمایی دهه پایانی صفر نداشــتند. همچنین برخی از زائران احساس کرده اند که 
شاید به دلیل ازدحام جمعیت نتوانند از امکانات خوبی در مشهد برخوردار باشند. تمام این عوامل دست 
به دست هم داده تا آمار ورود زائران پیاده به مشهد نسبت به پیش بینی ها و همچنین نسبت به سال 
گذشته کاهش داشته باشد.رضایی در پاسخ به این سوال که آیا برای تمام زائران پیاده اسکان فراهم 
شد یا خیر، گفت: در روزهای پایانی ۶۰۰۰ کمبود اسکان داشتیم که اداره کل میراث فرهنگی خراسان 
رضوی این فضا را در اختیار ما قرار داد.وی افزود: زائرانی که به مشهد مشرف می شوند دو دسته هستند؛ 
وضعیت اسکان برخی از زائران مشخص است و عده دیگری از زائران در مشهد اسکان ندارند. برای 
تمام زائرانی که درخواست اسکان کرده بودند، توانستیم اسکان فراهم کنیم، هرچند در روزهای پایانی 
ماه صفر این کار به سختی صورت گرفت.رضایی ادامه داد: آنچه که اهمیت داشت این مسافران، زائران 
امام هشتم)ع( بودند و می دانســتیم که زائران امام رضا)ع( قطعا مورد توجه مسئولان قرار خواهند 
گرفت و امکاناتی که لازم دارند در اختیار آن ها گذاشته خواهد شد.سخنگوی جمعیت خدمتگزار زائران 
پیاده امام رضا)ع( تصریح کرد: البته ما امکانات خاصی نداریم. آموزش وپرورش، اوقاف و شهرداری 
اسکان در اختیار زائران قرار می دهند، ما باید به سمتی برویم که بتوانیم از نمازخانه ادارات نیز استفاده 
کنیم. کاروان های پیاده معمولا بین ۴۰ تا ۶۰ نفر هستند، کاروان های بزرگ نیز نهایتا به ۱۵۰ نفر می رسد. 
باید موقعیت هایی برای اسکان ۱۰۰ نفر را فراهم کنیم.رضایی تاکید کرد: ما فقط نیاز به فضا داریم، اما 
مشکلی برای تجهیز فضا نداریم. اگر یک فضایی برای ۱۰۰ نفر در اختیار ما قرار دهند می توانیم به راحتی 
تجهیزات آن را فراهم کنیم.وی خاطرنشان کرد: فضاسازی برای ما بسیار اهمیت دارد. هر سال نیز 

مشکل تامین اسکان برای زائران داریم، اما این مشکل در نهایت حل شده است.
   

 دیدار »خاندوزی« با وزیر دارایی مصر در قاهره با تاکید
 بر توسعه روابط

وزیر اقتصاد و دارایی جمهوری اسلامی ایران که برای شرکت در نشست بانک آسیایی زیرساخت در 
مصر به قاهره سفر کرده است، با وزیر دارایی این کشور عربی دیدار و رایزنی کرد.به گزارش ایسنا، بنا بر 
اعلام دفتر حافظ منافع ایران در مصر، سید احسان خاندوزی در جریان سفر به مصر در روز یکشنبه دوم 
مهر با »محمد معیط«، وزیر دارایی مصر ملاقات و در رابطه با تحولات روابط دو جانبه به ویژه مناسبات 
تجاری و اقتصادی فی مابین دو کشور گفت وگو  و رایزنی کرد. وزیر اقتصاد جمهوری اسلامی ایران در 
این دیدار ضمن تاکید بر عزم دولت ابراهیم رییسی جهت توسعه روابط همه جانبه با کشورهای همسایه 
و منطقه و ظرفیت های فراوان موجود در دو کشور بزرگ و تاریخ ساز مصر و ایران، بر آمادگی جمهوری 
اسلامی ایران جهت توسعه همکاری های فی مابین در زمینه بانک آسیایی زیرساخت، بانک توسعه 
اسلامی، بانک مشترک مصر و ایران، شرکت نساجی مصر و ایران و شرکت مشترک کشتیرانی، بر 

امکان انتقال فناوری ایران در حوزه داروسازی و پتروشیمی به مصر تاکید کرد.

اخبار

مفاد آراء
7/12 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 

و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
 برابر آرا صــادره هيات هاي موضــوع قانون تعييــن تکليف وضعيــت ثبتي اراضي و 
ساختمان هاي فاقد سند رسمي مســتقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده اســت لذا مشخصات متقاضيان و املاک 
 مورد تقاضا به شــرح زير به منظور اطلاع عمومي در دو نوبــت به فاصله 15 روز آگهي 
مي شود .در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضيان اعتراضي داشته 
باشند مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت 
اسناد و املاک تســليم و پس از اخذ رســيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تسليم اعتراض 

دادخواست خود را به مرجع قضايي تقديم نمايد. 
رديف 1-برابر راي شــماره 7870  مورخ 1402/05/09 هيات  چهــارم مالکيت آقای 
وحيد  احمدی به شناسنامه شماره 4356  کدملي 1293169961 صادره اصفهان فرزند 
اميدعلی در ششدانگ يکباب ساختمان به مساحت 139/54 متر مربع پلاک شماره 11 
فرعی از 68  اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان مع الواسطه 

از شکرا... اکبری جزی فرزند حسن ثبت در دفتر املاک تائيد و محرز گرديده است.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/06/20
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/07/04

م الف: 1565437   شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان 
مفاد آراء

7/14 آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سندرسمی اداره ثبت اسناد کاشان

برابر آراء صادره هیأت موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی 

مستقردر اداره ثبت اســناد و املاک کاشــان تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضیان 
محرز گردیده است . لذا  مشخصات متقاضیان و املاک مورد تقاضا به شرح زیر به منظور 
اطلاع عموم در2  نوبت به فاصله 15 روز آکهی میشود . در صورتیکه اشخاص نسبت به 
صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشــند . می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت 2 ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اســناد کاشان تســلیم و پس از اخذ 
 رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض دادخواست خود را به مرجع قضائی

 تقدیم نمایند.
1( رای شــماره 140260302034005247هیــأت دوم 0 فاطمــه زارع جوشــقانی 
فرزندحسن بشماره شناسنامه 2067 صادره ازکاشان به شماره ملی 1261873408–  
ششــدانگ یکبابخانــه بمســاحت207/45متر مربع بشــماره18 فرعــی مجزی از 
 شــماره هــای 1و5و6و7و8و13و15و16 فرعی از پــلاک8317- اصلــی واقع در 

بخش یک کاشان
2( رای شــماره 140260302034005255هیأت دوم 0 محمد مــکاری فرزند احمد 
بشماره شناسنامه 26 صادره ازکاشان به شماره ملی 1263310613–  سه دانگ مشاع 
ازششدانگ یکبابخانه بمساحت162متر مربع بشــماره27254 فرعی مجزی از شماره 

6718 فرعی از پلاک15- اصلی واقع در ناجی آباد بخش دو کاشان
3( رای شماره 140260302034005256هیأت دوم 0 لیلا کدخدا استرکی فرزند سعید 
بشماره شناسنامه 0 صادره ازکاشان به شماره ملی 1250283469–  سه دانگ مشاع 
ازششدانگ یکبابخانه بمساحت162متر مربع بشــماره27254 فرعی مجزی از شماره 

6718 فرعی از پلاک15- اصلی واقع در ناجی آباد بخش دو کاشان
4( رای شــماره 140260302034006628هیــأت دوم 0 مهــدی رحیمــی فرزند 
برفی بشماره شناســنامه 358 صادره ازسپید دشت به شــماره ملی 5929918341–  
سه دانگ مشــاع ازششــدانگ یکبابخانه بمســاحت100متر مربع بشــماره27255 
 فرعــی مجــزی از شــماره 5602 فرعی از پــلاک15- اصلــی واقــع در ناجی آباد

 بخش دو کاشان
5( رای شماره 140260302034006627هیأت دوم 0 عطیه کوچکی باریکرسفی فرزند 

عباس بشماره شناسنامه 0 صادره ازتهران به شماره ملی 0012450529–  سه دانگ 
مشاع ازششدانگ یکبابخانه بمســاحت100متر مربع بشماره27255 فرعی مجزی از 

شماره 5602 فرعی از پلاک15- اصلی واقع در ناجی آباد بخش دو کاشان
6( رای شــماره 140260302034005298هیأت اول 0 حمید رضازاده کاشانی فرزند 
 ماشااله بشــماره شناســنامه 297 صادره ازکاشان به شــماره ملی 1262377269–  
سه دانگ مشــاع ازششــدانگ قطعه زمین محصور با بنای احداثی بمساحت219/67 
 متــر مربــع بشــماره27256 فرعــی از پــلاک15- اصلــی واقــع در ناجــی آباد

 بخش دو کاشان
7( رای شماره 140260302034005297هیأت اول 0 محبوبه علافیان فرزند محمد 
بشماره شناسنامه 8116 صادره ازکاشان به شــماره ملی 1263393675–  سه دانگ 
مشاع ازششــدانگ قطعه زمین محصور با بنای احداثی بمســاحت219/67متر مربع 

بشماره27256 فرعی از پلاک15- اصلی واقع در ناجی آباد بخش دو کاشان
8( رای شــماره 140260302034005346هیأت اول 0 مجید رضازاده کاشانی فرزند 
 ماشااله بشماره شناســنامه 3944 صادره ازکاشان به شــماره ملی 1262027152– 
 سه دانگ مشاع ازششدانگ قطعه زمین محصور با بنای احداثی بمساحت210متر مربع 

بشماره27257 فرعی از پلاک15- اصلی واقع در ناجی آباد بخش دو کاشان
9( رای شماره 140260302034005343هیأت اول 0 معصومه خدابخش فرزند عباس 
بشماره شناسنامه 0 صادره ازکاشان به شماره ملی 1250047722–  سه دانگ مشاع 
ازششدانگ قطعه زمین محصور با بنای احداثی بمساحت210متر مربع بشماره27257 

فرعی از پلاک15- اصلی واقع در ناجی آباد بخش دو کاشان
10( رای شماره 140260302034005364هیأت اول 0 فاطمه دشت حکیمانی فرزند 
نعمت اله بشــماره شناسنامه 7086 صادره ازکاشان به شــماره ملی 1260577317–  
ششدانگ قطعه زمین محصور با بنای احداثی بمساحت354/30متر مربع بشماره27258 

فرعی از پلاک15- اصلی واقع در ناجی آباد بخش دو کاشان
11( رای شماره 140260302034005349هیأت اول 0 ماشااله دقیق فرفرزند عباس 
بشماره شناســنامه 698 صادره ازکاشان به شــماره ملی 1261937317–  ششدانگ 
قطعه زمین محصور با بنای احداثی بمساحت155/39متر مربع بشماره27259 فرعی از 

پلاک15- اصلی واقع در ناجی آباد بخش دو کاشان
12( رای شــماره 140260302034005284هیــأت اول 0 منصــور ابانــی فرزند 
عباس بشماره شناسنامه 975 صادره ازکاشان به شــماره ملی 1261748956–  سه 
دانگ مشــاع ازششــدانگ قطعه زمین محصور با بنای احداثی بمساحت221/21متر 
 مربــع بشــماره27260 فرعــی از پــلاک15- اصلــی واقــع در ناجــی آبــاد

 بخش دو کاشان
13( رای شماره 140260302034005285هیأت اول 0 زهرا رضا زاده کاشانی فرزند 
 ماشااله بشــماره شناسنامه 10023 صادره ازکاشان به شــماره ملی 1260606570–  
سه دانگ مشــاع ازششــدانگ قطعه زمین محصور با بنای احداثی بمساحت221/21 
 متــر مربــع بشــماره27260 فرعــی از پــلاک15- اصلــی واقــع در ناجــی آباد

 بخش دو کاشان
14( رای شماره 140260302034005372هیأت اول 0 فاطمه دشت حکیمانی فرزند 
نعمت اله بشــماره شناسنامه 7086 صادره ازکاشان به شــماره ملی 1260577317–  
ششدانگ قطعه زمین محصور با بنای احداثی بمساحت237/50متر مربع بشماره27261 

فرعی از پلاک15- اصلی واقع در ناجی آباد بخش دو کاشان
15( رای شماره 140260302034005371هیأت اول 0 ماشااله رضا زاده کاشانی فرزند 
محمد بشماره شناسنامه 216صادره ازکاشان به شماره ملی 1261615867–  ششدانگ 
قطعه زمین محصور با بنای احداثی بمساحت285/76متر مربع بشماره27262 فرعی از 

پلاک15- اصلی واقع در ناجی آباد بخش دو کاشان
16( رای شــماره 140260302034005296هیأت اول 0 اکرم ذوالفقاری نژاد فرزند 
محمد حسین بشماره شناســنامه 0صادره ازکاشان به شــماره ملی 1261958314–  
ششدانگ قطعه زمین محصور با بنای احداثی بمساحت173/34متر مربع بشماره27263 

فرعی از پلاک15- اصلی واقع در ناجی آباد بخش دو کاشان

17( رای شــماره 140260302034005367هیأت اول 0طیبــه روغنی فرزند محمد 
علی بشماره شناسنامه 104صادره ازکاشان به شماره ملی 1261988760–  ششدانگ 
قطعه زمین محصور با بنای احداثی بمساحت174/35متر مربع بشماره27264 فرعی از 

پلاک15- اصلی واقع در ناجی آباد بخش دو کاشان
18( رای شــماره 140260302034006581هیأت دوم 0حســین خــدادادی زاده 
مهابــادی فرزنداحمد بشــماره شناســنامه 3028صادره ازکاشــان به شــماره ملی 
1262019001–  ششدانگ یکباب ساختمان بمساحت100 متر مربع بشماره27265 
 فرعــی مجــزی از شــماره 7198 فرعی از پــلاک15- اصلــی واقــع در ناجی آباد

 بخش دو کاشان
19( رای شــماره 140260302034005705هیأت دوم 0مجید چاووشی نوش آبادی 
فرزندجواد بشماره شناسنامه 234صادره ازآران و بیدگل به شماره ملی 6199909879–  
ششــدانگ یکبابخانه نیمه سازبمساحت122/97 متر مربع بشــماره27266 فرعی از 

پلاک15- اصلی واقع در ناجی آباد بخش دو کاشان
20( رای شــماره 140260302034004414هیأت اول 0مجید قربانی فرزندعشقعلی 
بشماره شناسنامه 50052صادره ازکاشان به شماره ملی 1260490564–  ششدانگ 
یکبابخانه بمساحت130/18 متر مربع بشماره27267 فرعی مجزی از شماره 145 فرعی 

از پلاک15- اصلی واقع در ناجی آباد بخش دو کاشان
21( رای شــماره 140260302034006631هیأت دوم 0 ســید حســین مقصودی 
فینی فرزندســید مصطفی بشــماره شناســنامه 75صادره ازکاشان به شــماره ملی 
1262899168–  ششدانگ یکباب مغازه بمســاحت51/83 متر مربع بشماره27269 

فرعی از پلاک15- اصلی واقع در ناجی آباد بخش دو کاشان
22( رای شــماره 140260302034005779هیأت دوم 0 ابوالفضل چشمه ئی فرزند 
حسینعلی بشماره شناســنامه 47122 صادره ازکاشان به شماره ملی 1260461327–  
ششدانگ یکبابخانه بمساحت136/15 متر مربع بشماره13269 فرعی مجزی از شماره 

695 فرعی از پلاک33- اصلی واقع در فین کوچک بخش دو کاشان
23( رای شــماره 140260302034005818هیــأت دوم 0 محمــود مســتوفی نیا 
فرزند حسن بشــماره شناسنامه 78 صادره ازکاشان به شــماره ملی 1262885744–  
ششــدانگ یکدرب باغ و خانــه بمســاحت649 متر مربــع بشــماره13270 فرعی 
 مجزی از شــماره های 390/1490 فرعی از پلاک33- اصلی واقــع در فین کوچک

 بخش دو کاشان
24( رای شــماره 140260302034006213هیأت دوم 0 عاطفه ناموری فرزندعباس 
بشماره شناسنامه 4254 صادره ازکاشان به شــماره ملی 1262114179–  ششدانگ 
قطعه زمین محصور بــا بنای احداثی بمســاحت287/25 متر مربع بشــماره13271 
 فرعی مجزی از شــماره 6580 فرعــی از پــلاک33- اصلی واقــع در فین کوچک

 بخش دو کاشان
25( رای شــماره 140260302034002588هیأت اول 0 مهران باغبان باشی فینی 
فرزندمحمد بشماره شناســنامه 0 صادره ازکاشان به شــماره ملی 1250818605–  
ششدانگ یکباب ساختمان نیمه سازبمســاحت175/69 متر مربع بشماره8609 فرعی 
مجزی از شــماره های 1085 فرعی از پلاک34- اصلی واقع در فین بزرگ بخش دو 

کاشان
26( رای شماره 140260302034005772هیأت دوم 0 عباسعلی اسماعیل زاده فرزند 
رحمت اله بشماره شناسنامه 1صادره ازنطنز به شماره ملی 1239839375–  سه دانگ 
مشاع ازششدانگ یکبابخانه بمساحت111/87 متر مربع بشماره7760 فرعی مجزی از 

شماره 3096 فرعی از پلاک45- اصلی واقع در لتحربخش دو کاشان
27( رای شــماره 140260302034005773هیــأت دوم 0 معصومــه علــی زاده 
وشــی فرزند ابراهیــم بشــماره شناســنامه 3892صــادره ازتهران به شــماره ملی 
0053122178–  سه دانگ مشاع ازششدانگ یکبابخانه بمساحت111/87 متر مربع 
 بشماره7760 فرعی مجزی از شــماره 3096 فرعی از پلاک45- اصلی واقع در لتحر

بخش دو کاشان
28( رای شــماره 140260302034006331هیأت دوم 0 علی رسپینا فرزند عباسعلی 

بشماره شناســنامه 112صادره ازکاشان به شــماره ملی 1263034616–  ششدانگ 
یکباب مغازه بمساحت30/25 متر مربع بشــماره7761 فرعی مجزی از شماره 1295 

فرعی از پلاک45- اصلی واقع در لتحربخش دو کاشان
29( رای شماره 140260302034001367هیأت دوم 0 مهدی رضادوست فرزند رضا 
بشماره شناسنامه 50صادره ازکاشان به شماره ملی 1263540694–  سه دانگ مشاع 
ازششدانگ یکبابخانه بمساحت109/35 متر مربع بشماره7762 فرعی مجزی از شماره 

5606 فرعی از پلاک45- اصلی واقع در لتحربخش دو کاشان
30( رای شــماره 140260302034001370هیأت دوم 0 طیبــه رحمتی کامو فرزند 
سیف اله بشماره شناسنامه 38صادره ازکاشان به شــماره ملی 1262684749–  سه 
دانگ مشــاع ازششــدانگ یکبابخانه بمســاحت109/35 متر مربع بشــماره7762 
 فرعــی مجــزی از شــماره 5606 فرعــی از پــلاک45- اصلــی واقــع در لتحر

بخش دو کاشان
31( رای شــماره 140260302034004233هیأت دوم 0 ســعید باقری فرزند احمد 
بشــماره شناســنامه 3221صادره ازکاشــان به شــماره ملی 1262019931–  سه 
دانگ مشــاع ازششــدانگ یکبابخانه بمســاحت78/90 متر مربع بشــماره15982 
 فرعی مجــزی از شــماره 2089 فرعی از پــلاک49- اصلــی واقــع در صفی آباد

 بخش دو کاشان
32( رای شماره 140260302034004232هیأت دوم 0 مریم رمضانی فینی فرزندعلی 
اصغر بشماره شناسنامه 9346صادره ازکاشان به شماره ملی 1263405975–  سه دانگ 
مشاع ازششدانگ یکبابخانه بمساحت78/90 متر مربع بشماره15982 فرعی مجزی از 

شماره 2089 فرعی از پلاک49- اصلی واقع در صفی آباد بخش دو کاشان
33( رای شــماره 140260302034005265هیأت اول 0 میثم بشــیری فرزندجواد 
بشماره شناسنامه 4797صادره ازشوشتر به شــماره ملی 1882425278–  ششدانگ 
یکبابخانه بمساحت78/80 متر مربع بشــماره520 فرعی مجزی از شماره 92 فرعی از 

پلاک52- اصلی واقع در اراضی صفی آباد بخش دو کاشان
34( رای شــماره 140260302034006630هیأت دوم 0 مهــدی فیروزی راوندی 
 فرزندعزیزاله بشماره شناسنامه 72صادره ازکاشــان به شماره ملی 1263260926–  
ســه دانــگ مشــاع ازششــدانگ یکبابخانه نیمه ســاز بمســاحت150 متــر مربع 
 بشــماره6134 فرعی مجزی از شــماره 1822 فرعی از پلاک1- اصلی واقع در راوند

 بخش چهار کاشان
35( رای شــماره 140260302034006629هیأت دوم 0 علیرضــا فیروزی راوندی 
فرزندمهدی بشماره شناســنامه 0صادره ازکاشان به شــماره ملی 1250628296–  
ســه دانــگ مشــاع ازششــدانگ یکبابخانه نیمه ســاز بمســاحت150 متــر مربع 
 بشــماره6134 فرعی مجزی از شــماره 1822 فرعی از پلاک1- اصلی واقع در راوند

 بخش چهار کاشان
36( رای شماره 140260302034005649هیأت دوم 0 مصطفی طحان مفرد طاهری 
فرزند منصور بشماره شناسنامه 28 صادره ازکاشــان به شماره ملی 1263282903–  
ششدانگ یکبابخانه بمساحت146/80 متر مربع بشماره3708 فرعی مجزی از شماره 

1514 فرعی از پلاک3- اصلی واقع در طاهر آباد بخش چهار کاشان
37( رای شــماره 140260302034005215هیأت اول 0فاطمه جــواد زاده برزکی 
فرزند حسینعلی بشماره شناسنامه 26 صادره ازکاشان به شماره ملی 1262866111–  
ششــدانگ یکدرب باغ محصور مشجر مشــتمل بر ســاختمان با کاربری کشاورزی  
بمساحت2289/81 متر مربع بشــماره54 فرعی مجزی از شماره 1 فرعی از پلاک8- 

اصلی واقع در مزرعه پریان برزک بخش شش کاشان
بدیهی است درصورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات  سند 

مالکیت صادرخواهد شد
تاریخ انتشار نوبت اول :   1402/07/04
تاریخ انتشارنوبت دوم :  1402/07/19

م الف: 1569593 آقای محمد علی ناظمی سرپرســت اداره ثبت اسناد و املاک 
کاشان



سه شنبه  4  مهر  1402 /  10  ربیع الاول  1445  /  26 سپتامبر    2023 / شماره 3911 
روابط عمومی اورژانس اصفهان خبر داد:

فوت جوان 2۷ ساله در پی مسمومیت با گاز
مدیر روابط عمومی اورژانس و فوریت های پزشکی اصفهان از انفجار ترقه در کارناوال عروسی و 
فوت جوان ۲۷ ساله در پی مسمومیت با گاز خبر داد.عباس عابدی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، 
اظهار کرد: ساعت ۰۰:۵۱ بامداد روز  دوشنبه سوم مهرماه  حادثه انفجار ترقه در کارناوال عروسی 
در فلکه اســتقلال به مرکز اورژانس اصفهان گزارش و بلافاصله دو واحد امــدادی ۱۱۵ به محل 

حادثه اعزام شدند.
وی افزود: دو مرد در پی این حادثه دچار سوختگی ۱۵ و ۲۵ درصدی و به بیمارستان های امین و 
امام موسی کاظم )ع( منتقل شدند.مدیر روابط عمومی اورژانس و فوریت های پزشکی اصفهان 
تصریح کرد: ساعت ۹:۱۹  روز دوشنبه حادثه مســمومیت با گاز CO در پی استفاده از پیک نیک 
برای گرم کردن چادر به مرکز اورژانس اصفهان گزارش و بلافاصله یک واحد امدادی ۱۱۵ به محل 
حادثه اعزام شــد.وی با بیان اینکه حادثه مذکور در روستای سولک مهرگرد سمیرم رخ داده بود، 

ادامه داد: یک مرد ۲۷ ساله بر اثر این حادثه جان خود را از دست داد.

مسئول گروه مبارزه با بیماری های واگیر معاونت بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی 
اصفهان اعلام کرد:

مقابله با عوامل بیماری سالک در ۸4 کانون استان اصفهان
طرح مقابله با عوامل و مخازن بیماری پوستی سالک از ابتدای سال تاکنون در حدود ۸۴ کانون سالک خیز 
استان اصفهان اجرا شده است.مسئول گروه مبارزه با بیماری های واگیر معاونت بهداشتی دانشگاه علوم 
پزشکی اصفهان گفت: در پانزدهمین سال متوالی، عملیات مقابله با مخازن و ناقلان بیماری سالک در 
شهرستان های سالک خیز زیر پوشش دانشگاه علوم پزشکی اصفهان شامل اصفهان، جرقویه، هرند، 
کوهپایه، ورزنه، نطنز، اردستان، شاهین شهر و میمه و برخوار اجرا شد.رضا فدایی با اشاره به آغاز اجرای 
یک مرحله مقابله با مخزن بیماری یعنی موش در شعاع هزار متری مناطق مسکونی از اسفند پارسال 
گفت: در نیمه نخست امسال نیز چهار مرحله مقابله با مخزن بیماری و همچنین برنامه های سمپاشی و 
مه پاشی بمنظور مقابله با پشه های ناقل سالک اجرا شد.وی گفت: در کنار مقابله با مخازن و ناقلان بیماری 
سالک، هر سال برنامه هایی برای آموزش مردم برای مراقبت در برابر گزش پشه و پیشگیری از مبتلا شدن 
به سالک نیز در دانشگاه علوم پزشکی اصفهان و مراکز بهداشت اجرا می شود.سالک یک بیماری پوستی 
است که بر اثر گزش نوعی پشه خاکی به انسان منتقل می شود و ضایعات بد شکل و عوارض اجتماعی، 
روحی و روانی از پیامد های ناگوار این بیماری است.پزشکان و کارشناسان معتقدند که سالک حاصل 
در کنار هم قرار گرفتن عوامل مختلف مانند موش ناقل، پشه، انگل و انسان است و برای کاهش آن باید 

زنجیره بین این عوامل، گسسته شود.

جانشین فرمانده انتظامی اصفهان:
دپوی محموله 15 میلیارد ریالی قاچاق لو رفت

جانشین فرمانده انتظامی استان اصفهان از کشف یک محموله دخانی خارجی قاچاق به ارزش ۱۵ میلیارد 
ریال در عملیات ماموران پلیس امنیت اقتصادی این فرماندهی خبر داد.به گزارش ایمنا، سردار محمدرضا 
هاشمی فر، اظهار کرد: ماموران اداره مبارزه با قاچاق کالا و ارز پلیس امنیت اقتصادی فرماندهی انتظامی 
استان اصفهان با اشراف و هوشمندی بالای خود از دپوی محموله ای کالاهای دخانی قاچاق در یکی از 
انبارهای سطح های شهر اصفهان مطلع شدند و موضوع را در دستور کار خود قرار دادند.وی افزود: ماموران 
پس از هماهنگی و اخذ مجوز از مرجع قضایی وارد انبار مذکور شدند و در بازرسی انجام شده، ۵۳۲ هزار و 
۲۰۰ نخ انواع سیگارهای خارجی و ۸۳۳۲ عدد تنباکو که همگی فاقد هرگونه اسناد و مدارک معتبر گمرکی 
و به صورت قاچاق تهیه شده بودند را کشف کردند.هاشــمی فر  ارزش محموله مکشوفه را برابر ارزیابی 

کارشناسان مربوطه ۱۵ میلیارد ریال اعلام کرد.

مدیرکل آموزش و پرورش استان اصفهان مطرح کرد:

 آموزش از راه دور؛ راهکاری برای کاهش بازماندگان

ایمنا: موضــوع بازماندگان از تحصیل یکی از مشــکلاتی اســت که در 
جوامع به چشــم می خورد، علل مختلفی زمینه ســاز بروز این مشکل 
می شود، در این بین آموزش و پرورش موظف است در راستای کاهش 
آمار بازماندگان از تحصیل و بازگشــت آنها به مسیر کسب علم و دانش 
برنامه ریزی کند و بیش از پیش ایــن موضوع را مورد توجه قرار دهد.به 
گزارش خبرنگار ایمنا، اصطلاح بازماندگی از تحصیل برای گروه ســنی 
بین شش تا ۱۷ ســال به کار می رود که یا هرگز به مدرســه نرفته اند یا 
پس از گذر چند سال با ناملایمات و شرایط زندگی مجبور به ترک محل 
آموزش و تحصیل شده اند، یعنی در زمان ســاعات کار مدارس، خارج 
از مدارس هســتند و به هر دلیل وارد چرخه آموزش نشــده اند یا پس 
از مدتی کوتاه از آن خارج شــدند.در واکاوی این مسئله مهم اجتماعی 
و فرهنگی دلایل مختلفی نقش دارد که بر اســاس تحقیقات، بیماری 
والدیــن، آگاهی نداشــتن از اهمیت تحصیل دختــران، مرگ یکی از 
والدین، بدهی خانواده، بیماری کودکان و مشکلات مادی خانوادگی، از 
دست رفتن بسیاری از روزهای مدرسه، گرفتن نمرات ضعیف، شکست 
تحصیلی، دوســت نداشتن مدرســه، ناســازگاری با تکالیف مدرسه، 
نبود همکاری با عوامل مربوط به خانواده، نگهــداری از یکی از اعضای 
خانواده، دسترسی به مدرسه، مشارکت جامعه، وادار کردن کودکان به 

کار اجباری، مهاجرت، به کار گرفته شدن، معلولیت، مسائل و مشکلات 
اقتصادی وارد چرخه تحصیل نشده اند یا در نیمه راه از ادامه بازمانده اند، 
در این میان چند سالی اســت که آموزش و پرورش در راستای انسداد 
مبادی بی سوادی برای شناسایی و جذب کودکان بازمانده از تحصیل به 
 طور جدی ورود کرده اســت تا بتواند حداقل تعدادی از این کودکان را به 

مدرسه بازگرداند.
معصومه نجفی پازوکی، معاون آموزش ابتدایی وزیر آموزش و پرورش 
اظهار کرد: متناسب با آنچه سند تحول خواسته بود، نقشه راهی را در دوره 
ابتدایی تدوین کردیم که برنامه ها باید از کجا شروع شده و به کجا برسد، 
این نقشه راه نظام مند و واقعی است که اولین مؤلفه آن دسترسی همه 
دانش آموزان به موضوع آموزش، سپس متفاوت بودن فضای آموزشی 
است.وی افزود: فضای آموزشی در دوره ابتدایی نباید به این صورت باشد 
که معلم کنار تخته فقط تدریس کند بلکه معلم باید طراحی آموزشــی 
کرده و در کلاس موقعیت یادگیری ایجاد کند تا بچه ها در کلاس از طریق 
همسالان خود آموزش را کشف کنند و در این راستا باید به معلم آموزش 
داده می شــود.معاون آموزش ابتدایی وزیر آموزش و پرورش تصریح 
کرد: بعضی نقدها این است که ارزشیابی توصیفی در دوران ابتدایی باعث 
شده دانش آموز ابتدایی آنچنان که باید از ســواد لازم برخوردار نباشند، 

حتی به این امر فکر کردیم که نهادهــای بیرونی چطور می توانند کمک 
حال آموزش و پرورش باشند تا به ســمت مدرسه محوری و مرجعیت 
مدرسه برویم، تمام این گزاره ها در نقشه راه آمده است و برای این نقشه 

راه برنامه خاص داریم.
وی با اشاره به اهمیت دسترسی همه بچه ها به آموزش به عنوان اولین 
مولفه نقشه راه یاد شده، اضافه کرد: سال گذشــته تطبیق آمار سامانه 
دانش آموزی سیدا و سامانه ثبت احوال، تعداد دانش آموزان بازمانده از 
تحصیل در مقطع ابتدایی را ۲۰۵ هزار نفر نشان می داد. سامانه دقیق تری 
برای آن طراحی شــد و بر آن اســاس برای تک تک ۲۰۵ هزار نفر یک 
شخص پیگیری کننده در کل کشور فرستادیم و این شخص به آدرس 
منزل تک تک این دانش آموزان مراجعه کرد تا متوجه شویم این بچه 
اگر مدرسه نیست کجاست؟ پیگیری کننده ها مراجعه کردند و وضعیت 
بچه ها مشخص شــد.نجفی پازوکی گفت: مشــخص شد که درصدی 
از این بچه ها فوت کردنــد، درصدی به خارج کشــور مهاجرت کرده اند، 
تعدادی کودک استثنایی بودند، تعدادی بیماری صعب العلاج داشتند، 
درصدی نیز مربوط به بچه هایی می شــد که والدین آنها اجازه تحصیل 
آنها را نمی دادند. درصد اندکی نیز کودک کار بودند. البته درصد اندکی از 
بچه های ابتدایی کودک کار بودند و به این واسطه بازمانده از تحصیل شده 

بودند که رقم آن نزدیک ۰.۱۰ درصد )۱۰ صدم درصد( و خیلی کم است.
محمدرضا ابراهیمی، مدیــرکل آموزش و پرورش اســتان اصفهان در 
گفت وگو با خبرنگار ایمنا، یکی از بهتریــن راهکارها برای کاهش میزان 
بازماندگان از تحصیل و افزایش نرخ گذر، تقویت و توسعه مراکز آموزش 
از راه دور می داند و می گوید: آموزش از راه دور یکی از راه های مهم و موثر 
برای افزایش ضریب نفوذ آموزش است.وی با اشاره به اینکه دو آسیب 
و چالش مهم حال حاضر آموزش و پرورش میزان بازماندگان از تحصیل 
و نرخ گذر اســت، اظهار می کند: یکی از بهتریــن راهکارها برای کاهش 
میزان بازماندگان از تحصیل و افزایش نرخ گذر، تقویت و توسعه مراکز 
آموزش از راه دور است.مدیرکل آموزش و پرورش استان اصفهان برخورد 
با متخلفان در حوزه آمــوزش از راه دور را یکی از ضروری ترین اقدامات 
می داند و می افزاید: لازم است اقدامات مثبت این مدارس را دید و مورد 
تشــویق قرار داد، اما از معدود تخلفاتی که وجود دارد نیز نباید گذشت و 
باید به آن رسیدگی کرد.وی تصریح می کند: هرچند معتقد هستیم که 
کیفیت آموزش حضوری به علت آسیب های مختلف برای دانش آموزان 
بسیار مناسب تر از آموزش غیرحضوری اســت، اما این نوع یادگیری و 
تدریس را برای افرادی که شرایط ویژه دارند به رسمیت می شناسیم و 

از آن حمایت می کنیم.

اخبار جامعه

معاون دانشجویی فرهنگی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان از تعمیرات لازم و خرید تجهیزات در طول تابستان برای بهبود وضعیت خوابگاه های دانشجویی این 
دانشگاه در شروع سال تحصیلی جدید خبر داد.به گزارش خبرگزاری مهر به نقل از دانشگاه علوم پزشکی اصفهان، مجتبی کرباسی، معاون دانشجویی فرهنگی 
دانشگاه علوم پزشکی اصفهان با اعلام این خبر گفت: حوزه معاونت دانشجویی فرهنگی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان برای سال جدید تحصیلی آمادگی کامل 
دارد.وی اظهار داشت: با انجام تعمیرات لازم و خرید تجهیزات در طول تابســتان وضعیت خوابگاه های دانشجویی نسبت به قبل مطلوب تر شده و سالن های 
ورزشی خوابگاه ها نیز به ویژه خوابگاه پسران »جی« و خوابگاه دخترانه »شهید حججی« کاملا متفاوت و جذاب تر از قبل آماده ارائه حدمات به دانشجویان است.

کرباسی افزود: با انعقاد قرارداد، اتوبوسرانی اصفهان از اول مهرماه سرویس آمد و شد دانشجویان از خوابگاه ها به دانشگاه و بالعکس را بر عهده گرفته و به زودی 
سرویس ویژه ای جهت رفت و آمد دانشجویان از دانشگاه به بیمارستان امام حسین )ع( که فاصله زیادی با دانشگاه دارد، برقرار خواهد شد.وی درباره فعالیت 
های فرهنگی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان خاطرنشان کرد: در طول تابستان بیش از ۷۰ نفر از اعضای هیأت علمی دانشگاه به دوره آموزشی فرهنگی »همراه 
با حکیمان« که در مشهد مقدس برگزار شد، حضور یافتند.معاون دانشجویی فرهنگی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان افزود: در طول این مدت علاوه بر شرکت 
دانشجویان و اساتید در کاروان ۳۵۰ نفری پیاده روی اربعین، جمعی از دانشجویان نیز به همراه دیگر دانشجویان از دانشگاه های علوم پزشکی سراسر کشور در 

اردوی فرهنگی با عنوان »مثبت آرمان« به مشهد مقدس اعزام شدند.

مدیرکل نوسازی و تجهیز مدارس  اصفهان ضمن اشاره به تخصیص ۶۰ میلیارد تومان اعتبار ویژه تجهیزات مدارس گفت: ۳۰۰میلیارد تومان پروژه خیرساز به 
آموزش و پرورش استان  تحویل داده شد.مجید نسیمی اظهار داشت: به لطف خدا و همت خیران و پیگیری های صورت گرفته ۵۳ پروژه با ۲۷۸ کلاس درس 

ویژه شش ماهه نخست سال جاری پیش بینی شده است.
 وی با بیان اینکه این پروژه ها زیربنایی به وســعت ۳۰۰هزار مترمربع دارد، افزود: اعتبار تخصیص داده شده به این پروژه ها ۳۰۰ میلیارد تومان است و از این
  ۵۳ پروژه ۳۱ پروژه در هفته دولت افتتاح و تحویل آموزش و پرورش اســتان اصفهان شــده اســت.مدیرکل نوســازی و تجهیز مدارس اســتان اصفهان
  با بیان اینکه در این استان ۴۳۰ پروژه آموزشی، فرهنگی، ورزشــی و پرورشی در دست اقدام داریم، ابراز داشــت: از این تعداد ۳۲۰ پروژه مشارکت خیران

  اســت و ۷۵ درصد از ۵۳پروژه  تحویلی نیز مشارکتی با خیران بوده اســت و ۱۷ درصد نیز تماما خیرساز بوده اســت.وی با بیان اینکه خیران همواره در کنار 
 آموزش و پرورش هســتند، گفت: سعی شــده اســت اعتبارات دولتی بر روی پروژه هایی متمرکز شــود که اولا پیشــرفت فیزیکی قابل توجهی داشــته و 
 از ســوی دیگر نیز در مناطق کم برخوردار واقع شــده باشــد. نســیمی با بیان اینکه امســال بالغ بر ۶۰ میلیار تومان اعتبار تجهیزات داشــتیم، تصریح کرد: 
با این اعتبارات، تجهیزات آموزشی و هنرستانی خریداری شده و در بخش هنرستانی بیشتر در حوزه خرید رایانه تمرکز کردیم و ۵۰۰ دستگاه رایانه خریداری 

شده است.

بهبود وضعیت خوابگاه های دانشجویی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان 300میلیارد پروژه خیرساز به آموزش و پرورش اصفهان تحویل شد

مفاد آراء
7/13 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و 

اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
 برابــر آرا صادره هيــات هاي موضــوع قانون تعييــن تکليف وضعيت ثبتــي اراضي و 
ساختمان هاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات مالکانه 
و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده است لذا مشخصات متقاضيان و املاک مورد تقاضا 
به شرح زير به منظور اطلاع عمومي در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود .در صورتي 
که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضيان اعتراضي داشته باشند مي توانند از 
تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک تسليم 
و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تسليم اعتراض دادخواست خود را به مرجع 

قضايي تقديم نمايد. 
رديف 1-راي شماره 1680  - 1402/06/12 هيات  دوم مالکيت آقای سيف اله عباسی 
بهارانچی به شناسنامه شماره 687  کدملي 1283008025 صادره از اصفهان فرزند رمضان 
در پنج دانگ مشاع از  ششدانگ يکباب ساختمان به مساحت 264/813 متر مربع پلاک 
شماره 226/1  فرعی از 9  اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان 

از مالکيت متقاضی به موجب سند 123691 مورخ 1371/09/04 دفتر 14 اصفهان 
رديف 2-راي شماره 1681  - 1402/06/12 هيات  دوم خانم طاهره سادات حسينی به 
شناسنامه شــماره 5  کدملي 1290222614 صادره از اصفهان فرزند سيد عباس در يک 
دانگ مشاع از  ششدانگ يکباب ساختمان به مساحت 264/813 متر مربع پلاک شماره 
226/1  فرعی از 9  اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حــوزه ثبت ملک غرب اصفهان از 
مالکيت سيف اله عباسی بهارانچی به موجب ســند 123691 مورخ 1371/09/04 دفتر 

14 اصفهان 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/06/20
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/07/04

م الف: 1565397   شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان 
مفاد آراء

7/15 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و 
اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

 برابــر آرا صادره هيــات هاي موضــوع قانون تعييــن تکليف وضعيت ثبتــي اراضي و 
ساختمان هاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات مالکانه 
و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده است لذا مشخصات متقاضيان و املاک مورد تقاضا 
به شرح زير به منظور اطلاع عمومي در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود .در صورتي 
که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضيان اعتراضي داشته باشند مي توانند از 

تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک تسليم 
و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تسليم اعتراض دادخواست خود را به مرجع 

قضايي تقديم نمايد. 
رديف 1-برابر راي شــماره 8135  مورخ 1402/05/15 هيــات  اول مالکيت آقای اکبر 
خراسانی فردوانی به شناسنامه شــماره 5  کدملي 1290275351 صادره اصفهان فرزند 
عباس در ششــدانگ يکباب تعميرگاه به مســاحت 198/70 متر مربع پلاک شماره 31  
اصلي واقع در اصفهان بخــش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان مع الواســطه از کريم 
شــيخيان بابوکانی فرزند صمد ســند 10244 مورخ 50/09/10 دفترخانه 95 اصفهان و 
نامه 16/1402/2642 مورخ 1402/1/28 اداره راه و شهرســازی اصفهان تائيد و محرز 

گرديده است.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/07/04
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/07/19

م الف: 1573158   شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان 
مفاد آراء

7/16 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و 
اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

 برابــر آرا صادره هيــات هاي موضــوع قانون تعييــن تکليف وضعيت ثبتــي اراضي و 
ساختمان هاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات مالکانه 
و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده است لذا مشخصات متقاضيان و املاک مورد تقاضا 
به شرح زير به منظور اطلاع عمومي در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود .در صورتي 
که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضيان اعتراضي داشته باشند مي توانند از 
تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک تسليم 
و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تسليم اعتراض دادخواست خود را به مرجع 

قضايي تقديم نمايد. 
رديف 1-برابر راي شــماره 15725  مورخ 1401/12/22 و رای اصلاحی شماره 9508 
مورخ 1402/05/25  هيات  سوم مالکيت  خانم اعظم برزکار  به شناسنامه شماره 14425  
کدملي 4170134771 صادره اليگودرز فرزند ابراهيم در ششــدانگ يکباب ساختمان به 
مساحت 181  متر مربع پلاک شماره 1073 فرعی از 36   اصلي واقع در اصفهان بخش 14 
حوزه ثبت ملک غرب اصفهان مع الواسطه از حاجی شيخ اسماعيل غروی اصفهانی فرزند 

سيد ابراهيم  سند 15843 مورخ 1321/4/1 دفتر 19 اصفهان تائيد و محرز گرديده است.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/07/04
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/07/19

م الف: 1573145   شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان 

مفاد آراء
7/17 آگهي ماده 3 قانون و مــاده 13 آيين نامه قانون تعييــن تکليف وضعيت ثبتي و 

اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
- برابر رای شــماره 2009 مورخ 1402/6/2 هيات اول موضوع قانــون تعيين تکليف 
وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملک جنوب اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضــی، مالکيت آقای احمد ذاکر 
حسين آبادی به شناسنامه شــماره 377 کدملی 1288620063  صادره اصفهان فرزند 
مهدی در ششدانگ يکباب مغازه به مساحت 40/09 متر مربع پلاک شماره 2884 اصلی 
واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان بلاواسطه و به موجب بيع نامه 
عادی از طرف آقای مجيد ذاکری حسين آبادی  )مالک رسمی( خريداری گرديده است.

- برابر رای شــماره 1511 مورخ 1402/4/29 هيات اول موضوع قانون تعيين تکليف 
وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملک جنوب اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی، مالکيت آقای محمود ذاکر 
حسين آبادی به شناسنامه شــماره 660 کدملی 1288635036  صادره اصفهان فرزند 
مهدی در ششدانگ يکباب مغازه به مساحت 49/69 متر مربع پلاک شماره 2884 اصلی 
واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهــان به موجب بيع نامه عادی از 
طرف آقای مجيد ذاکری حسين آبادی  )مالک رسمی( به متقاضی واگذار گرديده است.

- برابر رای شــماره 1510 مورخ 1402/4/29 هيات اول موضوع قانون تعيين تکليف 
وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملک جنوب اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضــی، مالکيت آقای احمد ذاکر 
حسين آبادی به شناسنامه شــماره 377 کدملی 1288620063  صادره اصفهان فرزند 
مهدی در ششدانگ يکباب مغازه به مساحت 40/58 متر مربع پلاک شماره 2884 اصلی 
واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهــان به موجب بيع نامه عادی از 
طرف آقای مجيد ذاکری حسين آبادی  )مالک رسمی( به متقاضی واگذار گرديده است.

لذا به منظور اطلاع عمومی مراتــب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شــود در 
 صورتی که اشخاص نســبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند

 می توانند از تاريخ انتشار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم 
و پس از اخذ رســيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به 
مراجع قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/07/04
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/07/19

م الف: 1573287  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان

مفاد آراء
7/18 آگهي ماده 3 قانون و مــاده 13 آيين نامه قانون تعييــن تکليف وضعيت ثبتي و 

اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
 برابــر رای شــماره 2108 مــورخ 1402/6/13 هيــات اول موضــوع قانــون

 تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رسمی مستقر در واحد 
 ثبتی حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان تصرفات مالکانــه بلامعارض متقاضی، مالکيت 
آقای احمد اســماعيل زاده به شناســنامه شــماره 66 کدملی 1289962766  صادره 
اصفهان فرزند محمد تقی در ششــدانگ قســمتی از يکباب خانه به مساحت 78/50 
متر مربع پلاک شــماره 41 فرعی از 4796  اصلــی )که متقاضی بعــدا قصد تجميع 
 پلاک 4796/41 با پــلاک هــای 4796/1970 و 4796/2055 که تواماً تشــکيل
 يکباب خانه را مــی دهند، دارد(  واقــع در اصفهان بخش 5 حــوزه ثبت ملک جنوب 
 اصفهان در ازای مالکيت رســمی مشــاعی اوليه مفروز ثبتی گرديده است و مقداری
 نيز به موجب ســند صلح شــماره 86865 مورخ 1398/3/29 دفتــر 83 اصفهان از 
 طرف شهرداری منطقه 6 اصفهان به آقای احمد اســماعيل زاده واگذار گرديده است 
)لازم به ذکر اســت در خصوص الحاق راهرو به مســاحت 8/85 متــر مربع به پلاک 
 مذکور اعلام مــی دارد: طبق صورتمجلــس تفکيک، راهرو مزبور در محدوده ســند
  مالکيت اوليــه بوده و طبــق مــاده 101 اصلاحی قانون شــهرداری هــا در زمان
  تفکيک در سهم شهرداری قرار گرفته بود که سپس شهرداری با مالک، نسبت به تنظيم

  ســند صلح اقدام نموده اســت، بنابرايــن قســمتی از مالکيت متقاضی در قســمت 
مــورد تقاضــا )پــلاک 4796/41( بــه موجــب مالکيــت مشــاعی اوليــه و 
 قســمتی نيز بــه موجب ســند صلــح از طرف واگــذاری شــهرداری بــه متقاضی

 بوده است(.
لذا به منظور اطلاع عمومــی مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شــود در 
 صورتی که اشخاص نســبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند

  مــی توانند از تاريخ انتشــار اوليــن  آگهی به مدت دو مــاه اعتراض خــود را به اين 
اداره تســليم و پس از اخذ رســيد، ظرف مدت يک مــاه از تاريخ تســليم اعتراض، 
دادخواســت خود را بــه مراجــع قضايی تقديــم نماينــد. بديهی اســت در صورت 
 انقضای مدت مذکــور و عدم وصــول اعتراض طبــق مقررات ســند مالکيت صادر 

خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/07/04
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/07/19

م الف: 1573360  
مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان



در آستانه شروع هفته دوم رقابت های لیگ قهرمانان آسیا این موضوع که آیا کریم بنزما به ایران سفر می کند یا نه مورد پرسش هواداران اصفهانی تیم سپاهان است. در 
دیدارهای هفته گذشته لیگ برتر عربستان تیم الاتحاد در شرایطی به میدان رفت که دو تن از بازیکنان سرشناس خود را همراه نداشت. در هفته هفتم لیگ عربستان 
دو بازی برگزار شد که در حساس ترین بازی الاتحاد مدافع عنوان قهرمانی به مصاف الفتح رفت و با نتیجه ۲-۱ پیروز شد. الاتحاد که در این بازی بنزما و حمدا... را به 
خاطر آسیب دیدگی در اختیار نداشت توانست با درخشش انگولو کانته به پیروزی برسد. کانته در این بازی یک گل زد و یک پاس گل هم داد.از اردوی تیم عربستانی 
خبر می رسد که بنزما به دلیل بازی حساس با سپاهان در ترکیب به میدان نرفته ولی هنوز در رسانه های سعودی خبر درباره بهبودی این ستاره فرانسوی مسلمان تیم 
الاتحاد خبری منتشر نشده است. از این رو هنوز مشخص نیست که این بازیکن بزرگ به ایران و شهر اصفهان سفر می کند یا نه.یادآور می شود؛ دیدار تیم های سپاهان 
و الاتحاد روز دوشنبه دهم مهرماه از ساعت ۱۹:۳۰ در اصفهان برگزار می شود.مدیر کل ورزش و جوانان استان تهران همچنین درباره آخرین وضعیت بازسازی ورزشگاه 
تختی افزود: برای بازسازی کل ورزشگاه تختی طرح جامع  استادیوم ورزشگاه تختی را آماده کرده ایم که طبق این برنامه بازسازی کل ورزشگاه ۵ سال زمان می برد. 

در برنامه تدوین شده حدود ۲۰ کاربری ورزشی در رشته های مختلف از جمله زمین تنیس، تیروکمان، ورزش های آبی، پیست سوارکاری، گلف و.. طراحی شده است.

شاید »کریم بنزما« به اصفهان نیاید

سه شنبه  4  مهر  1402 /  10  ربیع الاول  1445  /  26 سپتامبر    2023 / شماره 3911 

خشم فوق ستاره رئال: از بازی جوانمردانه حرف نزنید!
جود بلینگام، ســتاره رئال مادرید، در جریان بازی برابر اتلتیکو مادرید مکالمه جالبی با ســزار 
آسپیلیکوئتا داشت.به گزارش »ورزش ســه«، رئال مادرید در چارچوب رقابت های هفته ششم 
لالیگا در ورزشگاه واندا مترو پولیتانو به مصاف اتلتیکو مادرید رفت و با نتیجه ۱-۳ برابر این تیم 
شکست خورد. شاید کمتر کسی انتظار داشت که شــاگردان کارلو آنچلوتی که پیش از این رکورد 
صددرصد پیروزی در تمامی دیدارهای این فصل را کسب کرده بودند در این بازی و با این نتیجه 
شکست بخورند؛ اما این اتفاق رخ داد.تلاش بازیکنان رئال برای باز کردن دروازه حریف و حداقل 
کســب یک امتیاز برابر آنها جواب نداد و این موضوع باعث عصبانیت و ناراحتی شدید آنها شده و 
بازی تا حدی به طرف تنش رفته بود.خطای بلینگام روی آنخل کوریا و تکل خشنی که او زد اعتراض 
بسیاری از بازیکنان و اعضای کادر فنی و نیمکت نشینان اتلتیکو را به همراه داشت؛ اما داور در نهایت 
به نشان دادن کارت زرد به او بسنده کرد. نکته جالب مکالمه بلینگام و آسپیلیکوئتا پس از این صحنه 
بود. بازیکن باتجربه اتلتیکو به ســمت این بازیکن رفت و مشغول صحبت با او شد و گفت: »بازی 
جوانمردانه را رعایت کن.«این ستاره انگلیسی هم در پاســخ به او گفت: »بازی جوانمردانه؟ بازی 

جوانمردانه؟ بی خیال... چهار بار تا حالا توپی بی دلیل به درون زمین پرتاب شده است.«

به وجد آمدن »انریکه« از ستاره مراکشی
سرمربی پاری سن ژرمن پس از پیروزی برابر مارسی به ستایش از اشرف حکیمی پرداخت و او را 
بهترین بازیکن جهان در پست خود دانست.به گزارش ایسنا و به نقل از لوپاریزین، پاری سن ژرمن در 
حساس ترین بازی هفته ششم رقابت های لیگ فرانسه به مصاف المپیک مارسی رفت و توانست 
با چهار گل به پیروزی دســت پیدا کند.لوئیس انریکه در نشست خبری بعد از بازی به ستایش از 
اشرف حکیمی پرداخت و گفت: اشرف بازیکنی با کیفیت بسیار بالاست. او روی ضربات آزاد تمرین 
می کند و شوت های بسیار خوبی می زند. به نظرم حکیمی در پست خود بهترین در جهان است. او 
تنها یک مدافع کناری نیست بلکه توانایی بازی کردن در میانه میدان را هم دارد و این را بارها ثابت 
کرده است. بسیار خوشــحالم که بازیکنانی با کیفیت بالا را در اختیار دارم.او ادامه داد: من به همه 
بازیکنان نیاز دارم. تیم ما نیاز به ۲۳-۲۴ بازیکن آماده و باکیفیت دارد تا توانایی رقابت در هر جامی را 
داشته باشیم. بازی بسیار خوبی را به نمایش گذاشتیم و با شایستگی به پیروزی دست پیدا کردیم. 
این بازی بهترین عملکرد تیم ما از زمان آمدن من است. هم بازی خوبی را به نمایش گذاشتیم و هم 
با شایستگی به پیروزی دست پیدا کردیم.انریکه درباره آسیب دیدگی امباپه و تعویضش گفت: فکر 
نمی کنم آسیب او جدی باشد. امباپه احساس درد کرد و ما نخواستیم که ریسک کنیم. فکر می کنم 

که در دیدارهای بعدی آماده بازی کردن باشد.

 طعنه مورینیو به تورینی ها: دیگر به ورزشگاه المپیکو
 توهین نمی کنم

ســرمربی پرتغالی رم از توقف برابر تورینو در ســری آ ابراز ناراحتی کرد با این حال گفت از عملکرد 
شاگردانش راضی است.به گزارش ایسنا و به نقل از DAZN، رم در هفته پنجم سری A برابر تورینو 
به نتیجه ای بهتر از تســاوی یک بر یک دســت نیافت.ژوزه مورینیو در نشست خبری بعد از بازی 
گفت: روی یک توپ مرده دروازه ما باز شد. بازی کردن برابر تیمی که با بازیکنان زیاد دفاع می کند و 
توان بدنی بالایی دارد بسیار سخت است. به نظرم بازی خوبی را به نمایش گذاشتیم و فرصت های 
خوبی را روی دروازه حریف خلق کردیم.مورینیو به انتقاد از ورزشگاه خانگی تورینو پرداخت و گفت: 
بازی کردن در چنین ورزشگاهی به خاطر کیفیت بد زمین آسان نیست. ورزشگاه المپیکو در مقایسه 
با ورزشگاه تورینو یک ورزشگاه لوکس است. قول می دهم که دیگر به ورزشگاه المپیکو توهین نکنم.
سرمربی پرتغالی رم در ادامه صحبت هایش گفت: خوردن گل در دقایق پایانی بسیار سخت است. 

بانوان؛ پیشتاز مدال آوری هانگژو

درخشش بانوان در روزهای خاموشی مردان
 اگرچه ورزش ایران برای حضور در بازی های آسیایی حرکتی به موازات 
کمیته بین المللی المپیک مبنی بر تساوی ورزشکاران زن و مرد نداشته اما 
تاکنون بانوان پیشتاز مدال آوری بوده اند. به گزارش خبرنگار مهر از هانگژو، 
کاروان اعزامی ورزش ایران به نوزدهمین دوره بازی های آسیایی خیلی 
زود و در اولین ساعات آغاز رسمی این بازی ها وارد جدول توزیع مدال ها 
شد و در ادامه هم جایگاه خود را با کســب مدال های دیگر در این جدول 
بهبود بخشــید آن هم تنها با همت بانوان و مدال آوری آنها در رشته های 

روئینگ، تکواندو و دوچرخه سواری.

پیشتازی بانوان در مدال آوری
ســهم کاروان ورزش ایران در روز نخست بازی های آســیایی دو مدال 
نفره و برنز بود. نخســتین مدال در روئینگ دو نفره سنگین وزن زنان و 
توسط ترکیب مهســا جاور و زینب نوروزی به دست آمد. سپس مرجان 
سلحشوری در تکواندو با کســب مدال برنز ایران را صاحب دومین مدال 
کرد.سومین و چهارمین مدال کاروان ایران هم در اولین ساعات روز دوم 
بازی های و باز توسط بانوان کسب شد آنجا که مهسا جاور، نازنین ملایی، 
فاطمه مجلل و زینب نوروزی در رویینگ چهار نفــره زنان نایب قهرمان 
شدند و فرانک پرتو آذر هم در مسابقات دوچرخه سواری کوهستان سوم 
شد تا هم نخستین مدال تاریخ دوچرخه سواری بانوان کسب شود و هم 

چهارمین مدال ایران.

ناکامی و حذف مردان ورزشکار ایران
این در حالی اســت که ورزشــکاران مرد ایران - به استثنای تنیس روی 
میز - تا به این لحظه نه تنها مدالی کسب نکرده اند بلکه ناکامی های دور 
از انتظاری را هم رقم زده اند.در روز نخســت بازی های آسیایی تیم ملی 
تنیس روی میز برابر ژاپن پیروز شد که باعث صعود به مرحله نیمه نهایی و 
قطعی شدن مدال بعد از ٦٢ سال شد. در این روز تیم ملی فوتبال هم موفق 
به صعود از مرحله مقدماتی شــد؛ اما این تنها نتایج قابل توجه در بخش 
مردان بود چرا که در بسیاری از رشته ها حضور نمایندگان ایران در میادین با 
ناکامی همراه بود.تکواندو، تالو، شنا و روئینگ رشته هایی بودند که مردان 
ملی پوشان ایران از کسب نتیجه در آنها ناکام بودند، همان طور که در روز 
دوم بازی های آسیایی، نتیجه ای عاید حال تیراندازان نشد، کاپیتان تیم 

ملی شمشیربازی که از مدعیان بازی ها بود خیلی زود حذف شد و ...

پیشروی بانوان در مسیر رو به عقب ورزش ایران
بانوان اعزامی به بازی های آســیایی در حالی تا به این لحظه یک سر 

و گردن برتر و بالاتر از مردان نشــان داده اند که کمیته ملی المپیک در 
تشــکیل کاروان حرکتی به موازات کمیته بین المللی المپیک مبنی بر 
تساوی ورزشکاران زن و مرد نداشته است.ایده برابری جنسیتی یکی از 
محورهای مهم برنامه جامع توماس باخ در کمیته بین المللی المپیک 
بود که از زمان حضورش در این کمیته در قالب agenda ۲۰۲۰ یا همان 
چشــم انداز ۲۰۲۰ مطرح کرد.این طرح بین المللی توســط سیدرضا 
صالحی امیری، رییس پیشــین کمیته ملی المپیک و برای تشــکیل 
کاروان جهت اعزام به بازی های آســیایی ٢٠١٨ اندونزی تا حد زیادی 
مورد توجه قرار گرفت و منجر به افزایش تعداد بانوان نســبت به ادوار 
گذشته شد.البته در مورد المپیک و از آنجا که حضور در این بازی ها بر 
اساس کسب ســهمیه صورت می گیرد، ایده آلی برای بازی های ٢٠٢٠ 
توکیو مطرح نشــد؛ اما همان زمان صالحی امیری ابراز امیدواری کرد 
که برای بازی های آسیایی ٢٠٢٢ هانگژو، ترکیب کاروان ایران از حیث 
تعداد ورزشکاران زن و مرد خیلی بیشتر به طرح IOC در مورد برابری 
جنسیتی نزدیک شــود.با این حال اما ترکیب تشــکیل شده کاروان 
اعزامی به هانگژو کمتر شباهتی با ایده آل کمیته بین المللی المپیک در 
این زمینه داشت. این کاروان با ٢٨٩ ورزشکار بسته شد که تنها ٧٨ نفر 
آنها بانوان بودند.بانوان ورزشــکار ایران اما در دو روز ابتدایی بازی های 

آسیایی نشان دادند که به قدری پتانســیل دارند که مدیران ورزش را 
مصمم کنند گام هــای بلندتر و محکم تری برای اجــرای طرح برابری 

جنسیتی در کاروان های آتی داشته باشند.

همراهی با کمیته بین المللی المپیک برای نزدیک تر شدن به ایده آل
 ایده برابــری جنســیتی، طرحی برای توســعه ورزش دنیاســت که

  ابعاد مختلفی داشــت؛ امــا مهم ترین نکته آن برابری جنســیتی در 
 ورزش بود. تاکید بر این بود که تا سال ۲۰۲۰ شرایط به سمتی برود که 
 زنان نیز به اندازه مردان از ورزش سهم داشــته باشند. در همین راستا

 قوانین برخی رشته ها تغییر کرد تا شانس حضور زنان در ورزش بیشتر 
شود؛ تغییر قوانین در تشکیل کمیسیون ها، انتخابی المپیک و ضرورت 
استفاده از دو پرچمدار در مراسم افتتاحیه المپیک از جمله قدم هایی 
بوده و هست که در این رابطه برداشته شده اســت.البته هنوز IOC به 
ایده آل خود نرسیده و با توجه به ادامه حضور باخ بعد از ۲۰۲۰، این روند 
همچنان ادامه دارد.حتما که ورزش ایران هم در این فاصله ایجاد شده 
میان کمیته بین المللی المپیک و ایده آلش برای برابری جنســیتی 
نقش داشته؛ اما انتظار بزرگی نیست اگر توقع داشته باشیم از این پس 

توجه بزرگ تر و ویژه تری به بانوان شود.

خبر روز

تشکیل ستاد استقبال از الهلال و »نیمار«
مدیرعامل نساجی مازندران درباره آخرین شرایط این تیم پیش از دیدار مقابل الهلال توضیحاتی 
را ارائه کرد.صادق درودگر، مدیرعامل نســاجی مازندران در گفت وگو با ایسنا، درباره شرایط این 
تیم پیش از دیدار مقابل الهلال عربستان در لیگ قهرمانان آسیا اظهار کرد: شرایط خوبی داریم و 

بازیکنان در بهترین شرایط روحی و روانی برای دیدار با الهلال هستند.
وی ادامه داد: نساجی سه امتیازحساس را در هند به دســت آورد. البته باید بگویم تیم مومبای 
سیتی شــش بازیکن خارجی در اختیار داشت؛ اما نســاجی به همراه کادرفنی و بازیکنان تمام 
تلاش خودشــان را انجام دادند تا اولین برد نســاجی را در آســیا به دســت بیاورنــد. به دنبال 
 بهترین نتایج هستیم ولی قطعا  کار سختی در آســیا با حضور تیم پرقدرتی چون الهلال در پیش

 خواهیم داشت.
مدیرعامل نســاجی درباره اینکه آیا برای حضور الهلال در تهران برنامه ریزی صورت گرفته است 
یا خیر بیان کرد: یک ســتاد داخلی استقبال در باشگاه نساجی تشــکیل دادیم و یک جلسه  هم 
در فدراســیون برگزار کرده ایم تا از تیم الهلال به بهترین شــکل میزبانی کنیــم. هنوز زمان آمدن 
کاروان الهلال مشخص نشده اســت و به محض اینکه از سوی فدراســیون فوتبال اعلام شود، 
هماهنگی های لازم را برای ورود الهلال انجام می دهیم. تمام تلاش ما این است که میزبانی خوبی 
را از الهلال در ایران داشته باشیم. درودگر درباره حضور تماشاگران در این دیدار تصریح کرد: قطعا 
حضور تماشاگران در این دیدار خیلی می تواند به ما کمک کند و مطمئن هستیم هواداران پرشور 
قائمشهری با حضورشان بهترین دلگرمی برای تیم و بازیکنان خواهند بود و تمام تلاش باشگاه 

این است که امکانات خوبی را برای آنها فراهم کنیم.

نتایج »قلعه نویی« AFC را شگفت زده کرد!
صفحه رسمی کنفدراســیون فوتبال آســیا به تمجید از عملکرد امیر قلعه نویی در قامت سرمربی 
ایران پرداخت.به گزارش »ورزش ســه«، صفحه فارســی AFC در اینســتاگرام با انتشــار یک 
اینفوگرافیک به بررســی عملکرد امیــر قلعه نویی روی نیمکــت تیم ملی ایــران پرداخت و به 
بدون شکست ماندن او اشــاره کرد.قلعه نویی در هفت مسابقه مقابل روســیه، کنیا، افغانستان، 
قرقیزستان، ازبکستان، بلغارستان و آنگولا به عنوان سرمربی روی نیمکت ایران نشسته که به غیر 
از یک تساوی در اولین بازی مقابل روسیه در ســایر بازی ها ۶ برد متوالی به دست آورده و بدون 

شکست مانده است.
عملکرد فوق العاده قلعه نویی در ۷ مسابقه سرمربیگری مورد توجه صفحه کنفدراسیون آسیا قرار 

گرفته و با اشاره به نتایج از او تمجید شده است.

قطع همکاری با »فرهاد مجیدی« به هیچ وجه!
رییس بخش فوتبال باشگاه اتحاد کلباء به گمانه زنی ها درباره اخراج فرهاد مجیدی بعد از نتایج 
ناامیدکننده تیمش در فصل جاری واکنش نشان داد.به گزارش »ورزش سه« و به نقل از البیان، 
اتحاد کلباء با هدایت فرهاد مجیدی در فصل جاری لیگ امارات نتایج خوبی را کسب نکرده است. 
تیم مجیدی در سه بازی انجام شده، دو شکست و یک تساوی را به دست آورده است.اتحاد کلباء 
در دیدار قبلی اش با چهار گل برابر الجزیره شکســت خورد و  این باعث شــد تا خبرهایی درباره 
تصمیم این باشــگاه برای اخراج فرهاد مجیدی به گوش برسد. باشــگاه اماراتی رسما به شایعه 
اخراج فرهاد مجیدی واکنش نشــان داد.محمد الیماحی، رییس بخش فوتبال باشــگاه اتحاد 
کلباء، در واکنش به اخراج فرهاد مجیدی گفت: مجیدی بــه کارش ادامه خواهد داد و ما اخراج 
او را در نظر نداریم. شکست برابر الجزیره یک ایســتگاه گذرا بود و باید هر چه سریع تر از آن عبور 
کرد. تیم ما می تواند در دیدارهای بعدی جبران کند. در فوتبال همیشه احتمال شکست و پیروزی 

وجود دارد. باشگاه هیچ قصدی برای اخراج فرهاد مجیدی ندارد.

مستطیل سبز

خبر بد برای پرسپولیس؛
 احتمال بازگشت امتیاز به 

سپاهان
 کمیته انضباطی فدراســیون فوتبال با توجه به 
شــکایت ســازمان لیگ فوتبال، باشگاه های 
پرسپولیس، اســتقلال، پیکان و تراکتور تبریز 
مســتند به مواد ۵۱ و ۱۱۷ از مقررات انضباطی 
مصوب ۱۳۹۷ فدراســیون فوتبــال و به لحاظ 
تعدد تخلفات ارتکابی بــا رعایت بندهای ۱ و ۳ 
از ماده ۹۱ مقررات موصوف، باشگاه سپاهان را 
علاوه بر کسر ۴ امتیاز در فصل جاری مسابقات 
به پرداخت مبلغ ۴۰۰ میلیارد ریال جریمه نقدی 
و همچنین اصلاح قراردادهای ۶ بازیکن مورد 
گزارش مطابق با مفاد دستورالعمل های مذکور 
محکوم کرد.رای کمیته انضباطی قابل تجدید نظر 
خواهی در کمیته استیناف بود تا سپاهانی دست 
به کار شده و خواستار تقلیل حکم شوند.رفت و 
آمدهای گسترده مسئولان سپاهان به فدراسیون 
فوتبــال و همچنین پیگیری هــای نمایندگان 
مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی باعث 
امیــدواری مدیران این باشــگاه بابت کاهش 
میــزان جریمه تعیین شــده از ســوی کمیته 
انضباطی شد.پیگیری ها نشان می دهد مهدی 
تاج، رییس فدراسیون فوتبال هرگونه دخالت از 
سوی تمام مدیران خود و حتی نامه های مرتبط 
با این پرونده از سوی نهادهای اداری بیرون از 
ساختمان فدراســیون در این حکم را به شدت 
محکوم کرده و طی نشستی با مسئولان کمیته 
انضباطی و استیناف اعلام کرده است زیر فشار 
هیچ عوامل بیرونی قرار نگیرند و کاملا مستقل 
روی این پرونده تصمیم گیری کنند.مسئولان 
کمیته استیناف نیز قرار است تصمیم نهایی خود 
را تا ۱۰ روز آینده بگیرند که احتمال کسر جریمه 
تعیینی را با توجه به لایحه دفاعی جدید باشگاه 
سپاهان بسیار افزایش داده است تا محمدرضا 
ساکت، مدیرعامل زردپوشان و هیئت مدیره این 
باشگاه چشم انتظار کاهش حداقل ۵۰ درصدی 
جریمه ها و بازگشت بخشــی از امتیازات کسر 
شده باشند.سپاهانی ها انتظار دارند رای نهایی 
از سوی کمیته استیناف قبل از بازی هفته دوم 
این تیم در لیگ قهرمانان آســیا مقابل الاتحاد 

عربستان در دهم مهرماه اعلام شود.

فوتبال جهان

عکس خبر

 رونالدو از لیست 
النصر خط خورد!

 تیم النصر در دیــداری از رقابت های 
جام پادشاهی عربســتان سعودی 
به مصاف احد خواهد رفت و به دلیل 
حساسیت کمتر این دیدار، لوئیس 
کاسترو به ۳ ستاره تیمش استراحت 
داده است.به این ترتیب کریستیانو 
رونالدو، مارسلو بروزوویچ و سلطان 
الغنام در این دیدار کنار شوالیه های 

زرد نخواهند بود.

چند روز پس از اینکه فدراســیون فوتبال حکم به 
جریمه چند میلیاردی باشگاه سپاهان و البته کسر 
امتیاز از طلای پوشان اصفهانی بابت تخلف از قانون 
موسوم به ســقف بودجه را داد، پای پرسپولیس 
هم به میان کشــیده شــد و حالا برخی از عوامل 
فدراسیون با صراحت می گویند که پیرامون احتمال 
تخلف از سوی این باشــگاه پرونده هایی در دست 
بررسی اســت.البته هنوز هیچ حکمی صادر نشده 
است و حتی اگر پرســپولیس محکوم هم بشود، 
دقیقا مانند سپاهان اجازه تجدید نظرخواهی دارد 
اما نکته اینجاست که استقلال به عنوان باشگاهی 
که مدیرعاملــش در تلویزیون بــا صراحت عنوان 

کرد سقف بودجه را دور نزده در بحث پرسپولیس 
نقش آفرینی کرده اســت.بر اســاس شنیده های 
ما،چندی قبل هنگامی که مدیران ارشــد استقلال 
پرسپولیس سپاهان برای بررسی تخلف احتمالی 
سپاهان از قانون سقف بودجه در فدراسیون حضور 
یافته بودند، نماینده استقلال مدعی شد که علاوه 
بر سپاهانی ها، پرونده ها و مدارک مربوط به باشگاه 
پرســپولیس هم باید مد نظر قرار گرفته و بررسی 
شــوند چون بحث هایی در مورد این باشــگاه هم 
مطرح اســت.البته در آنجا مدیران فدراسیون به 
استقلالی ها گفتند این جلسه فعلا مربوط به بحث 
تخلف احتمالی ســپاهان اســت و اگر قرار باشد 

قضیه پرسپولیس مد نظر قرار بگیرد، باید در زمانی 
دیگر انجام شــود. در آن روز پرونده پرســپولیس 
بررسی نشد اما اســتقلال در همان جلسه رسمی 
به این ماجرا اشاره کرد و خواهان پیگیری پرونده 
حریف ســنتی خود در ارتباط با ماجرای ســقف 
بودجه شد. داســتانی که اگر به ضرر پرسپولیس 
تمام شــود قطعــا جنجالی به مراتــب بزرگ تر از 

ماجرای محرومیت سپاهان به راه می اندازد.

آغاز افشاگری استقلالی ها علیه سقف بودجه پرسپولیس؛

پای پرسپولیس هم به میان کشیده شد



 مدیر نگهداری و تعمیرات ابنیه فنی معاونت عمران 
شهری شهرداری اصفهان با بیان اینکه این مدیریت 
پروژه ای برای استانداردسازی۱۴ آسانسور شهرداری 
تعریف کرد، گفت: در حال حاضر این پروژه ۵۰ درصد 
پیشرفت فیزیکی دارد که امیدواریم بر اساس برنامه 
زمان بندی، تا دو ماه آینــده عملیات فنی و عمرانی 
آن تکمیل شود.مســعود توکلی پــور در گفت وگو با 
خبرنگار ایمنا با اشــاره به پروژه استانداردســازی 

آسانسورهای ساختمان های شــهرداری اصفهان 
اظهــار کــرد: اســتفاده از قطعــات، تجهیــزات و 
سیستم های استاندارد، علاوه بر حفظ دارایی های 
فیزیکی هر ســازمان، موجب کاهــش خرابی ها و 
هزینه های تعمیرات و در نتیجــه موجب اطمینان 
خاطر اســتفاده کنندگان خواهد شد.وی افزود: در 
همین راستا پیرو انجام عملیات تعمیرات، سرویس 
و نگهداری آسانســورهای شــهرداری اصفهان که 
توســط مدیریت نت معاونت عمران شهری انجام 
می شود، با توجه به تاکید فرمانداری مبنی بر لزوم 
استانداردسازی آسانســورها، این مدیریت ضمن 
نظارت بر حسن نگهداری پیشگیرانه این تاسیسات، 
پروژه ای برای استانداردســازی و دریافت گواهی 

ایمنی ۱۴ دستگاه از این آسانســورها تعریف کرد.
مدیر نگهداری و تعمیرات ابنیه فنی معاونت عمران 
شهری شهرداری اصفهان خاطرنشان کرد: با توجه 
به اینکه دریافت گواهی ایمنی آسانسورها ضروری 
اســت و علاوه بر تامین ایمنی اســتفاده کنندگان 
موجــب افزایش طول عمــر تجهیزات آسانســور 
خواهد شد که این قرارداد به مبلغ ۱۸ میلیارد تومان 
با یکی از شــرکت های مورد تایید سندیکای صنایع 
آسانسور و پله برقی منعقد شــد.وی ادامه داد: در 
حال حاضر این پروژه ۵۰ درصد پیشرفت فیزیکی 
دارد و امیدواریم بر اســاس برنامه زمان بندی تا دو 
ماه آینده عملیــات فنی و عمرانی مــورد نیاز برای 

استانداردسازی این آسانسورها به اتمام برسد.

پیشرفت ۵۰ درصدی استانداردسازی ۱۴ آسانسور 
ساختمان های شهرداری اصفهان

طنین حماسه دفاع مقدس در شهر اصفهان؛  
بنرهایی که از ایثار و همدلی می گویند 

این روزها در کنار تصاویر زیبایی از شهدا که با بهره گیری از هوش مصنوعی در ورودی ها و محورهای شهر 
آذین بسته شده است، بنرهایی نیز در سطح شهر به مناسبت هفته دفاع مقدس برافراشته شده که همدلی 
و ایثار مردمان این دیار را به نمایش گذاشته است که در این بنرها ترکیب علم و هنر به چشم می خورد.به 
گزارش خبرنگار ایمنا، اصفهان روح افزای ما، اصفهان دوست داشتنی ما، شهری که اگرچه معروف است 
به نصف جهان اما تمام جهان ماست، با خاک پاکش، با نغمه نی و تارش، با همه حسن و جمالش، با 
عاشقانه های نشســته بر کلام اهالی اش، با گنبدهای فیروزه ای اش، با پل های نشسته بر تن خاکش، 
با گلدسته های با وقارش، با هنرمندان چیره دستش، با مردان مرد خفته در گلستان شهدایش، با خون 
شهدای سرافرازش، با ابرمردان مردی که گوشه ای از تنشان جا ماند در خاک جنوب، با سرو قامتانی که 
تنگی نفس شد سوغاتی ریه هایشان، با مردانی که کمرهایشان تا خورد و ویلچر همدم دستانشان شد و 
مخلص کلام، اصفهان ما شهر شهیدان است.اصفهان، دیاری است که مردمانش ایستادن تا پای جان را 
قاب کردند کنج جان مان، سرزمینی که غیرتی هایش رفتند تا مشتی از خاک وطن از دست نرود. شهری 
که آن را با شهدایش می شناســندش با خرازی و ردانی پورش، با تورجی زاده و شهبازی اش؛ شهری که 
هربار از دروازه های شهرش وارد می شوی عطر شهادت به جانت می نشیند.قاب عکس فرماندهان خیبر، 
بیت المقدس و کربلای ۴ را که می بینی دلت می خواهد بزنی کنار و ادای احترام کنی. قاب عکس هایی 
که این روزها با تغییراتی که به خود دیده، حال و هوای خوبی به ورودی های شهر داده است. علم و هنر 
با هم تلفیق شده و نتیجه اش شده زیبایی های مضاعفی که چشم را می نوازد.این روزها در کنار تصاویر 
زیبایی از شهدا که با بهره گیری از هوش مصنوعی در ورودی ها و محورهای شهر آذین بسته شده است، 
بنرهایی در سطح شهر به مناسبت هفته دفاع مقدس برافراشته شده که همدلی و ایثار مردمان این دیار 
را به نمایش گذاشته است.در این بنرها ترکیب علم و هنر به چشم می خورد، همان که مقام معظم رهبری 
لازمه تبلیغات موثر دانسته اند: »حفظ نظام و در واقع حفظ ایمان مردم اوجب واجبات است ضمن اینکه 
تبلیغ در دوره کنونی با انواع و اقسام شیوه های متکی بر علم و گسترش ابزارها از جمله اینترنت و هوش 
مصنوعی )به عنوان نمادی از مرحله پسااینترنت( توسعه فراوان یافته، بنابراین عقل هم حکم می کند 
در مقابل شمشیرهای خون ریز تبلیغات دشمنان، تبلیغ را اولویت اول بدانیم.« حسن کوشکیان، رییس 
اداره تبلیغات شهرداری اصفهان، در گفت وگو با خبرنگار ایمنا ضمن گرامیداشت فرارسیدن هفته دفاع 
مقدس اظهار می کند: ۲۵ تابلوی مزین به عکس شهدا در تمام محورهای ورودی شهر اصفهان نصب شده 
است.وی با بیان اینکه در گذشته عکس های این ورودی ها و محورها تنها روزهای منتهی به سال جدید 
یا روزهای ابتدایی هر سال تغییر پیدا می کرد، می افزاید: چندین سال تصاویر شهدا مشترک بود و تنها 
تجدید چاپ می شد، البته بعضی سال ها نیز تصاویر تغییر می کرد، اما به خاطر اینکه تصاویری که از شهدا 
باقی مانده است، دارای کیفیت مناسبی برای چاپ نیست، دوستان ما مجبور می شدند از طریق اعمال 
فیلترهای طراحی یا از طریق تکنیک تصویرسازی و امثالهم، یک تصویر زیباتری از آن تصویر بی کیفیت 
ایجاد کنند و عکس شهید را با آن تکنیک اجرا کنند که به نسبت آن دوره، کار موفق و خوبی انجام می شد.

رئیس اداره تبلیغات شهرداری اصفهان تصریح می کند: تکرار این اقدامات موجب شده بود که تصاویر 
این تابلوها به ورطه تکراری بیفتد و دیگر آن جذابیت و چشم نوازی را برای مخاطب نداشته باشد، از این رو 
تغییرات جدیدی در این تابلوها همزمان با پیشرفت تکنولوژی هایی همچون هوش مصنوعی به وجود 
آمد و ما نیز در صدد برآمدیم برای ایجاد تغییرات مدنظر در تابلوی شهدا از هوش مصنوعی استفاده کنیم. 
وی ادامه می دهد: در این راستا برای اینکه به شــلوغی روزهای پایانی سال برنخوریم، از فرصت میانه 
سال و مناسبت هفته دفاع مقدس برای تعویض تابلوهای مزین به تصویر شهدا در محورهای ورودی 
شهر استفاده کردیم.کوشکیان با بیان اینکه پروسه طراحی تابلوها با استفاده از هوش مصنوعی به لحاظ 
رسیدن به ایده ای که هوش مصنوعی چه موقعیتی از شــهید را نشان بدهد، بیش از دو ماه طول کشید، 
تصریح می کند: سرانجام با همفکری ها و مشورت های انجام شده، مقرر شد هوش مصنوعی، شهدا را از 
موقعیت بهشت به ما نشان دهد، انگار که خود شهیدان والامقام عکس سلفی از بهشت برای ما گرفتند 

و ارسال کردند؛ از این رو طرح را با عنوان »ارسالی از بهشت« را رونمایی کردیم.

با مسئولانخبر

 رییس ستاد مهر شهرداری خبر داد:
بهره برداری از ۸ پروژه بزرگ 

 ترافیکی در اصفهان
 تا اواسط مهر ۱۴۰۲

رییــس ســتاد مهــر شــهرداری اصفهــان، 
فعالیت های این ستاد برای کاهش و مدیریت 
ترافیک معابر شــهر را تشــریح کــرد و گفت: 
بهره برداری از هشــت پروژه بزرگ ترافیکی تا 
پانزدهم مهرماه امسال انجام می شود.حسین 
حق شناس در گفت وگو با خبرنگار ایمنا با اشاره 
به فعالیت های معاونت حمل ونقل و ترافیک 
شــهرداری اصفهان برای مهرماه امسال اظهار 
کرد: اضافه شــدن ۱۲۸ دســتگاه اتوبوس به 
ناوگان، خریــداری ۵۰ دســتگاه ون و تحویل 
گرفتن و خدمت رســانی ۲۹ دســتگاه، خرید 
۳۸ دستگاه موتورســیکلت و دوچرخه برقی 
برای پلیس طبق ماده ۱۰۸ و استفاده از نرم افزار 
»نشــان« برای اطلاع رســانی زمان رســیدن 
اتوبوس و مترو به ایستگاه ها انجام شده است.

وی با بیان اینکه از ابتدای مهرماه با بازگشایی 
مدارس افزایش ۳۰ درصدی ترافیک را شاهد 
هســتیم، افزود: جلوگیــری از فعالیت های 
خاک برداری و بتن ریزی تــا پانزدهم مهرماه، 
استخدام و آغاز به کار فعالیت ۴۰۰ نیروی راهبر 
اتوبوسرانی، نوسازی ۴۰۰ دســتگاه دوچرخه 
شــهری، شناورســازی زمان آغــاز فعالیت 
دستگاه ها از ســاعت هفت تا هشت بامداد با 
ابلاغ استاندار و اســتفاده رایگان شهروندان از 
ناوگان حمل ونقل عمومی روز یکم مهرماه انجام 
شده است.رییس ستاد مهر شهرداری اصفهان 
خاطرنشــان کرد: ســرفاصله زمانــی حرکت 
قطارهای خط یک مترو از ساعت شش بامداد 
تا ســاعت هفت بامداد ۱۵ دقیقه و از ســاعت 
هفت تا پایان زمان فعالیت همان روز، ۱۱ دقیقه 
خواهد بود.وی اضافه کرد: راه اندازی ۹۰ درصد 
پل های عابرپیــاده مکانیزه که دچار مشــکل 
شده بود، مدیریت و هماهنگی فعالیت ۳۰ نفر 
همیار ترافیک برای کاهش ترافیک معابر شهر،  
همکاری مدیریت پیشگیری و رفع تخلفات 
شهری در کاهش ترافیک و بهره برداری از ۱۳ 
ایستگاه سنجش آلایندگی هوا و ... با عنوان 

»سفیر مهر« انجام شده است.

 مسئول امور کنترل کیفیت هوا در معاونت حمل ونقل شهرداری اصفهان با بیان اینکه نیمه اسفندماه سال گذشته، دو ایستگاه جدید سنجش آلودگی هوا در 
منطقه ۱۳ شهرداری )مجاور پارک زمزم( و منطقه ۱۴ شهرداری )خیابان زینبیه( نصب و راه اندازی شد، گفت: از ابتدای امسال در مجموع اطلاعات ۱۳ دستگاه 
به اطلاع عموم مردم می رسد.جمشــید لقایی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا با بیان اینکه مرکز پایش کیفیت هوا در شهرداری اصفهان با راه اندازی ۹ ایستگاه 
سنجش کیفیت هوا و صوت سال ۱۳۹۶ راه اندازی شد، اظهار کرد: سال ۱۴۰۰ با نصب دو ایستگاه جدید در سپاهان شهر و دانشگاه اصفهان تعداد ایستگاه ها به 
۱۱ عدد افزایش یافت.وی افزود: در جدیدترین اقدام، نیمه اسفندماه ۱۴۰۱، دو ایستگاه جدید سنجش آلودگی هوا نیز در منطقه ۱۳ شهرداری )مجاور پارک 
زمزم( و منطقه ۱۴ شهرداری )خیابان زینبیه( نصب و راه اندازی شــد به نحوی که از ابتدای ۱۴۰۲، اطلاعات آلودگی سنجش شده توسط این دو ایستگاه _و 
در مجموع ۱۳ دستگاه_ نیز به اطلاع عموم مردم می رسد.مسئول امور کنترل کیفیت هوا در معاونت حمل ونقل شهرداری اصفهان خاطرنشان کرد: نکته قابل 
 )PM۱۰( توجه در خصوص دو ایستگاه جدید _شامل مجاور پارک زمزم و منطقه ۱۴ شهرداری _، مجهز بودن آن ها به آنالایزر سنجش ذرات با قطر ۱۰ میکرون

یا همان ریزگردهای طبیعی است که برای اولین بار چنین قابلیتی در ایستگاه های متعلق به شهرداری ایجاد می شود.

پایش آلودگی هوای اصفهان در ۱۳ ایستگاه

سه شنبه  ۴  مهر  ۱۴۰۲ /  ۱۰  ربیع الاول  ۱۴۴۵  /  ۲6 سپتامبر    ۲۰۲۳ / شماره ۳9۱۱ 

مبلغی از عوارض آلایندگی سال های ۱۴۰۱ و ۱۴۰۲ طبق قوانین و دستورالعمل ها به شهر اصفهان پرداخت نشده است؛

عوارض آلایندگی؛ حقی که برای شهر اصفهان به درستی ادا نشد
با توجه به وجود آلودگی هوا در کلان شهرهای کشور، مقرر شده است ســهمی معادل نیم تا یک ونیم درصد درآمد 
حاصل از فروش صنایع آلاینده برای کاهش آلودگی هوا به شــهرداری ها پرداخت شود، اما تصویب و ابلاغ نشدن 
آیین نامه اجرایی آن موجب شد این قانون تا اواخر سال گذشــته بر زمین بماند، اما تاکنون نیز اجرا نشده است.به 
گزارش خبرنگار ایمنا، آلودگی هوا موضوعی است که تمام کلان شهرهای کشور با آن درگیر هستند؛ منابع این آلودگی 
در سه دسته اصلی منابع متحرک شامل انواع خودروها، منابع ثابت مثل نیروگاه ها و صنایع و منابع تجاری و خانگی 
تقسیم بندی می شود.با توجه به قرارگیری اصفهان در مرکز کشور، تردد بیش از حد خودروها، توپوگرافی خاص شهر 
و سایر موارد، همیشه مستعد آلودگی هوا ست و به عنوان سومین کلان شهر پرجمعیت کشور، همواره با این مشکل 
دســت وپنجه نرم می کند.طبق آمار موجود، منابع آلاینده ثابت به طور تقریبی بیشتر از سایر منابع، هوای اصفهان را 
تحت تاثیر قرار داده اســت، بنابراین می طلبد به گونه ای این منابع کنترل یا حتی فعالیت هایی جایگزین آن شود؛ 
طبق قانون نیم تا یک و نیم درصد درآمد حاصل از فروش صنایع آلاینده باید به شهرداری ها پرداخت شود تا صرف 
کاهش آلودگی هوای شود.حدود سه سال از قانون جدید مالیات _که طبق آن نیم تا یک و نیم درصد درآمد حاصل 
از فروش محصولات صنایع آلاینده باید به شهرداری پرداخت شود_ می گذرد، اما به دلیل اینکه آیین نامه اجرایی آن 
در واپسین روزهای سال گذشته مصوب و ابلاغ شد، امکان اجرا نداشت که البته که پس از تصویب آیین نامه اجرایی 
آن هم قانون جدید مالیات اجرا نشده است.آلودگی و عوارضی که صنایع آلاینده باید پرداخت کنند، مشکلات و نحوه 
توزیع پرداخت عوارض یکی از مهم ترین مسائل این روزهای اصفهان است؛ دستگاه های آلاینده ای که به هر علت در 
شهر فعال هستند، به ویژه صنایع، درصدی از سهم فروش خود را در قالب عوارض آلایندگی به شهر پرداخت کنند و 
شهرداری موظف است با استفاده از این عوارض به توسعه زیرساخت های حمل ونقل عمومی و کاهش آلایندگی در 
شهر و توسعه فضای سبز بپردازد.این در حالی است که »علی قاسم زاده« شهردار اصفهان چهارم شهریورماه امسال در 
یک برنامه رادیویی اعلام کرد که از چند سال پیش این عوارض که رقم سنگینی است به شهر اصفهان پرداخت نشده 
است، بنابراین درخواست مدیریت شهری این است که دستگاه های ذی ربط از جمله صنایع، عوارض آلایندگی خود را 
پرداخت کنند؛ دغدغه اصلی صنایعی که مشمول این قانون هستند، به هر دلیلی تنها حفظ منافع سازمانی خودشان 
است و تلاش می کنند که با اســتفاده از انواع روش ها، قانون را دور بزنند و حق شهر را پرداخت نکنند، از این رو این 

موضوع را به شدت پیگیر هستیم و مطالبه می کنیم.
علی صالحی، سخنگو و عضو هیئت رییسه شورای اسلامی شهر اصفهان به خبرنگار ایمنا می گوید: در رابطه با موضوع 
پرداخت عوارض آلایندگی، طبق قوانین محیط زیستی و بندهای بودجه سالانه تصمیم گیری می شود.وی با بیان 
اینکه اصفهان یکی از شهرهای آلوده و به روایتی طبق داده ها و اطلاعات، آلوده ترین شهر ایران محسوب می شود، 
می افزاید: در این رابطه علاوه بر جابه جایی صنایع، اصلاح عملکردها و تدابیر مختلف که باید برای ارتقای شاخص های 
محیط زیستی اقدام شود، بخشــی از موضوع مربوط به پرداخت عوارض آلایندگی صنایع می شود.سخنگو و عضو 
هیئت رییسه شورای اسلامی شهر اصفهان خاطرنشان کرد: هدف از پرداخت عوارض آلایندگی آن است که قسمتی 
از آسیب های وارده به محیط زیست و مردم ناشی از آلودگی هوا، در لوای توسعه زیرساخت های حمل ونقل عمومی، 

ارتقای شاخص های زیست محیطی و توسعه فضای سبز کاهش دهیم.
وی ادامه می دهد: در این زمینه بحثی مربوط به سال های ۹۲ تا ۹۴ مطرح است، مبنی بر اینکه بعضی صنایع اصفهان 
در رابطه با پرداخت عوارض آلایندگی، احکام قطعی دارند و مشمول جرایمی نیز شده اند، اما تاکنون تنها بخش نخست 
یعنی عوارض آلایندگی، تعیین تکلیف شده اســت و جرائم آن، که به مراتب از بخش اول بیشتر است، همچنان در 
کش وقوس های قانونی بوده است؛ بعضی از موضوعات حاشیه ای موجب شد پیگیری ها در چارچوب قانونی اتفاق 
نیفتد.امروزه آسیب های جدی ناشی از آلایندگی به شهر اصفهان وارد شده که تا پیش از این شاهد آن نبودیم، به نحوی 

که در شش ماه نخست ســال، تعداد روزهای با هوای پاک کمی را شــاهد بودیم و این در حالی است که همچنان 
کم تحرکی را بین بعضی از دستگاه ها می بینیم.

صالحی اضافه می کند: بحث دیگر مربوط به مــاده ۲۷ قانون مالیات بر ارزش افزوده مصوبه ســال ۱۴۰۰ و ماده 
۴۰ قانون مالیات بر ارزش افزوده اســت که به موضوع عوارض، جرایم آلایندگی و فرمولی اشاره دارد که متناظر به 
شاخص هایی همچون جمعیت، نزدیکی به محل آلایندگی و تاثیرپذیری، عوارض آلایندگی و سهم شهرهای تاثیرپذیر 
از آلودگی مشخص می شود و این هزینه صرف حمل ونقل عمومی، توجه به فناوری های نوین برای کاهش آلودگی ها 
و توسعه فضای سبز می شود.وی تاکید می کند: در این بخش نیز به رغم اینکه قانون مصوب ۱۴۰۰ است، آئین نامه 
اجرایی این قانون تا پایان ۱۴۰۱ تصمیم گیری نشده بود و اواخر سال گذشته مطرح شد، اما همچنان موضوع تعیین 
ضرایب آلایندگی برای صنایع مختلف و میزان سهم اختصاص یافته به شــهرداری ها تعیین تکلیف نشده است.

سخنگوی شورای اسلامی شهر اصفهان می گوید: دستورالعمل یاد شــده، یک حداقل ضریب عوارض آلایندگی را 
برای صنایع مشخص کرده بود تا اداره مالیات آن را وصول کند و پس از قطعی شــدن ضرایب، مابه التفاوت مبالغ 
پرداخت شود، اما تاکنون هیچ مبلغی از عوارض آلایندگی سال های ۱۴۰۱ و ۱۴۰۲ طبق این قوانین و دستورالعمل ها 
 در سطح ضرایب حداقلی به شهر اصفهان پرداخت نشده و اقدام جدی برای تعیین تکلیف ضرایب نهایی آلایندگی 

انجام نشده است.
صالحی تاکید می کند: امروزه آسیب های جدی ناشی از آلایندگی به شهر اصفهان وارد شده است که تا پیش از این 
شاهد آن نبودیم، به نحوی که در شش ماه نخست سال، تعداد روزهای با هوای پاک کمی را شاهد بودیم و این در 
حالی است که همچنان کم تحرکی را بین بعضی از دستگاه ها می بینیم.وی با اشاره به مطرح شدن موضوع عوارض 
آلایندگی هوای اصفهان در نشست مشترک هفته گذشته اعضای شورای اسلامی شهر اصفهان با نمایندگان مجلس 
اصفهان و فرماندار اصفهان و یکی از مدیران استانی مربوط به این موضوع، اضافه می کند: مباحث خوبی در این عرصه 
انجام شد و یک مطالبه همگانی از سوی نمایندگان مردم و متولیان شهر و شهرستان اصفهان رقم خورد.عضو شورای 
اسلامی شهر اصفهان خاطرنشان می کند: امیدواریم ماحصل این نشست، اجرای قانون در رابطه با جرایم عوارض 
آلایندگی مربوط به سال های ۹۲ تا ۹۴ و اجرای سریع تر قانون در رابطه با مصوبه ۱۴۰۰ و دستورالعمل اجرایی ۱۴۰۱ در 
رابطه با مواد ۲۷ و ۴۰ قانون مالیات بر ارزش افزوده باشد.وی می افزاید: در صورت اجرای قوانین ذکر شده می توان 
در زمینه توسعه فضای سبز، توسعه صنایع با فناوری های نوین در زمینه کاهش آلایندگی و توسعه زیرساخت های 

حمل ونقلی اقدام کنیم تا در حد یک سری اقدامات التیام بخش در این زمینه باشد. 

عوارض آلایندگی صنایع برای توسعه فضای سبز نصف جهان هزینه شود
علی نیکبخت، عضو هیئت علمی دانشگاه صنعتی اصفهان و متخصص فضای سبز شهری می گوید: در حال حاضر 
آلودگی هوای اصفهان چندجانبه است، زیرا مواردی همچون وجود صنایع، تردد بیش از اندازه خودروهای فرسوده، 
ریزگردهایی که از زمین های اطراف و تالاب گاوخونی و شرایط توپوگرافی خاص نصف جهان موجب شده است که 
آلودگی ها در این کلان شهر جمع شود.وی می افزاید: با وجود صنایع آلاینده موجود، ناگزیر هستیم عوارض آلایندگی 
که به شهرداری پرداخت می شود را صرف توسعه فضای سبز کنیم، اما نکته بسیار حیاتی این است که آب دریای عمان 
که برای استفاده صنایع و توسعه کشاورزی به اصفهان منتقل می شود، نباید برای توسعه صنایع استفاده شود.عضو 
هیئت علمی دانشگاه صنعتی اصفهان و متخصص فضای سبز شهری با بیان اینکه تمام آبی که صنایع از زاینده رود 
استفاده می کنند، به این رودخانه بازگردد، ادامه می دهد: آب مصرفی صنایع از زاینده رود باید قطع و این رودخانه 
جاری شود، همچنین توسعه کشاورزی بالادست محدود شــود و عوارض آلایندگی صنایع از جمله خودروسازان، 

همچنین خودروهای عبوری و هر کسی که سوخت فسیلی مصرف می کند، دریافت و برای توسعه عرصه های فضای 
سبز شهر هزینه شود.نیکبخت با بیان اینکه فرمول هایی را برای سرانه فضای سبز شهرهای مختلف داریم که طبق 
محاسبات و طرح پژوهشی دانشگاه صنعتی اصفهان، میانگین فضای سبز به ازای هر شهروند باید حداقل ۵۰ متر 
مربع باشد، در حالی که در حال حاضر حدود ۱۵ تا ۲۶ متر مربع اســت و جوابگوی نیاز شهروندان و ورودی حجم 

عظیم آلاینده ها نیست.

وصولی های عوارض آلایندگی مربوط به معوقات قانون قبلی بوده است!
محسن گلی، مدیرکل درآمد شهرداری اصفهان در گفت وگو با خبرنگار ایمنا با اشاره به عوارض سبز )عوارض آلایندگی( 
موضوع ماده ۲۷ قانون مالیات بر ارزش افزوده، می گوید: با توجه به تصویب نشدن آئین نامه مربوطه در جلسه هیئت 
وزیران در رابطه با این ماده قانونی، به صورت عملی وصول این عوارض از ابتدای اجرای قانون مالیات بر ارزش افزوده 

سال ۱۴۰۰ میسر نشد.
وی اضافه می کند: بین سازمان های امور مالیاتی و محیط زیست توافقی برای وارد کردن صنایع آلاینده در سایت 
مربوطه انجام نشد و چرخه وصول حتی با ضریب نیم درصد به عنوان حداقل ضریب صنایع آلاینده میسر نشد، در 
حالی که آیین نامه اجرایی آن اواخر اسفندماه سال گذشــته در هیئت وزیران تصویب و ابلاغ شده است.مدیرکل 
درآمد شهرداری اصفهان خاطرنشان کرد: مبالغ وصولی از سهم شهرداری ها از اجرای قانون مالیات بر ارزش افزوده 
در خصوص عوارض سبز از زمان اجرای قانون تاکنون، باید برای کاهش اثرات زیان بار آلایندگی و گسترش و بهبود 
حمل ونقل عمومی هزینه شود.وی با بیان اینکه پرداخت نشــدن عوارض آلایندگی، شهرداری ها را در تامین مالی 
برای خدمت رسانی به شهروندان با مشکلاتی روبه رو کرده است، اضافه می کند: بر اساس قانون، تا یک و نیم درصد 
درآمد حاصل از فروش تولیدات صنایع آلاینده، به عنوان عوارض باید توسط سازمان امور مالیاتی وصول و به حساب 
شهرداری ها واریز شود که از زمان تصویب قانون مالیات بر ارزش افزوده جدید، شهرداری اصفهان وصولی از محل 
قانون جدید نداشته است و وصولی های عوارض آلایندگی مربوط به معوقات قانون قبلی بوده است که انتظار می رود 
در پرتو مساعدت دستگاه های اجرایی ذی ربط در این خصوص از جمله سازمان های امور مالیاتی و حفاظت از محیط 
زیست این عوارض محقق شود.به گزارش ایمنا، تمام پولی که از ســوی صنایع آلاینده به عنوان عوارض آلایندگی 
پرداخت می شود، توسط مدیریت شهری در راستای توسعه فضای سبز و اقداماتی که می تواند تا حدودی عوارض 
این آلایندگی ها را کاهش دهد، هزینه می شود و امکان هزینه کرد آن در مجاری دیگر شهری وجود ندارد و به همین 
دلیل در حال حاضر استانداری، شهرداری و نمایندگان مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی، پیگیری هایی را در 

این راستا انجام داده اند که امید می رود به نتیجه برسد.

 همایش بزرگ 
پیاده روی بانوان 
شهرداری اصفهان 

برگزار می شود
همایش بزرگ پیاده روی بانوان 
شــهرداری اصفهان به مناسبت 
هفته دفاع مقدس در باغ فدک 

این کلان شهر برگزار می شود.
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  »ما تو شهریم؛ پنج ، شش هزار نفر پناهنده شدند؛ خرمشهر   
تقریبا پاکسازی شده«؛ این صدای دلنشین سردار شهید حاج 
احمد کاظمی، فاتح خرمشهر و از فرماندهان اســتان اصفهان در دوران دفاع 
مقدس است؛ لحظه ای که در کشاکش نبرد، قلب نصف جهان با خونین شهر 

هم مرز شده بود.
جنگ بود و ویرانــی؛ با این حال دیگر در پیچ و خــم جاده ها فاصله ای نمانده 
بود؛ فرماندهــان غیور اصفهــان کیلومترها آن طرف تر خرمشــهر را در آغوش 

گرفته بودند.
گواه این وطن پرستی؛ هیمنه لشکر 8 نجف به فرماندهی حاج احمد کاظمی 
در ساعات اولیه فتح خرمشهر اســت.در عملیات دفاع مقدس، سردار شهید 
کاظمی بــا عبور از رودخانــه کارون، در نیمه های شــب و با نفــوذ به عمق 20 
کیلومتری از خط مقدم نیروهــای عراقی، نیروهای خــود را به جاده اهواز-

خرمشهر رساند و با استقرار لشکر در کنار جاده، نبردی خونین میان نیروهای 
ایرانی و ارتش عراق رخ داد، کــه در نهایت با تثبیت تیپ نجــف در کنار جاده 

اهواز-خرمشهر، پیشروی های خود را به سمت خرمشهر آغاز کرد.
با تدابیر تاکتیکی او، خرمشــهر به محاصره نیروهای ایرانی در آمد و لحظاتی 
بعد بیش از 15 هزار  از نیروهای دشــمن با زیرپوش های سفید خود را تسلیم 
او کردند.بی قراری حاج احمد برای دفاع از خاک وطن، همزمان با آغاز جنگ 
ایران و عراق در قالب گروهی 50 نفره در جبهه های آبادان نمود یافت.در وصف 
هوش و دلاور مردی او همیــن بس که در پایان جنگ، این گروه را به لشــکر 
ارتقا داده بود.تجهیزات زرهی لشــکر 8 نجف از ســاح های به غنیمت گرفته 
شــده و تجهیزات به جا مانده از نیروهای عراقی با آزادســازی خرمشهر عاید 
نیروهای ایرانی شــده بود و صدها تانک، نفربر، توپخانه و ماشین آلات رزمی 

را در بر می گرفت.
سردار دل ها شهید حاج قاسم ســلیمانی در خاطرات خود این گونه از همرزم 
خود گفته اســت: در عملیات آزادی خرمشهر، لشــکر تحت فرماندهی شهید 
کاظمی در مرحله نخست عملیات و در مرحله آخر آن، توانست نقش متفاوتی 
ایفا کند به گونه ای که در روزهای پایانی درگیری که نیروهای ایرانی، توان کافی 
برای آزادی خرمشهر نداشــتند و تقاضای چند هفته بازسازی را از فرماندهی 
کردند، در شب نوزدهم یا هجدهم وقتی همه خسته شده بودیم، همه وسواس 
داشــتند که عملیات برای دو هفته به تاخیر بیفتد، آنجا حسن باقری صحبت 
کرد، گفت ما به مردم قول داده ایم.گفتیم خرمشــهر در محاصره است چطور 
می توانیم برگردیم. همه خســته بودند چون ما چهــل روز بعد از عملیات فتح 
المبین، عملیات بیت المقدس را شروع کرده بودیم.شهید کاظمی توانست با 
کمک شهید خرازی آخرین مرحله عملیات آزادسازی خرمشهر را انجام دهد. 
او نیروهای عراقی را در خرمشهر محاصره و شهر را آزاد کرد، با 2 لشکر خرمشهر 
را تصرف کرد، هر کدام با پنج گردان یعنی ســه هزار نفــر در مقابل 20 هزار نفر 
دشمن، لشــکرهای 8 نجف و 14 امام حســین)ع( تحت فرماندهی احمد و 

حسین بودند.
حاج قاسم سلیمانی همچنین از شــهید کاظمی این گونه یاد کرده که در میان 
فرماندهان جنگ سه تن بودند که اگر در جلسه ای نبودند، حتما در آن نقص بود؛ 
»حسن باقری«،»حسین خرازی«و»احمد کاظمی«. اگر همه ما می نشستیم 
در جنگ حرف می زدیم، تصمیم گیری می کردیم، سکوت هر یک از این سه تن 
حتما امکان تصمیم گیری را مشکل می کرد؛ اگر مخالفت می کردند با عملیاتی، 

حتما یک مسئله و دلیل داشت.
حاج احمد چکیده ای از هر آنچه که یک فرمانده به آن نیاز داشت بود. به نقل از 
سردار مهدی کلیشادی از فرماندهان دوران دفاع مقدس، شهید احمد کاظمی 
اگر تا شــب پیش از عملیات خودش مطمئن نمی شد که این معبری که برای 
عملیات باید از آن بگذرند، پاک شده است یا نه ، کاری نمی کرد. به جزئی ترین 
چیز  می اندیشید. حقوق زیر دســت برایش خیلی مهم بود. با کمترین تلفات 
اهداف را تصرف می کرد.در برشــی از کتاب »یادگاران« درباره او آمده است: 
کسی نمی توانســت راحت به احمد فرمان بدهد. فرماندهان سپاه آبادان از او 
گله داشتند. می گفتند چرا مثل دیگران، راحت هر دستوری بدهند نمی پذیرد. 
می خواهد اول قانع شود بعد بپذیرد. به دشمن هم مسلط بود. بچه های سپاه 

آبادان، یک محور نه چندان مهم عملیاتی را سپردند به نجف آبادی ها. احمد زیر 
بار نرفت. گفت:محور فیاضیه را بدهید ما، تا نفس دشمن رو بگیریم.

در خاطرات یکی از همرزمان شهید احمد کاظمی آمده است: خود حاجی اولین 
نفری بود که سوار بر یک نفربر وارد شهر شد و بعد نیروهایش خرمشهر را تصرف 
کردند. حاجی دوری در خیابان های اصلی شهر زد. توی فکر بود و نمی دانستیم 
که به چه فکر می کند؟ آسمان را نگاه می کرد و سمت غرب را. بعد رفت سمت 
مســجد جامع؛ جایی که صدای تکبیر همه جا را برداشته بود. کمی ایستاد و به 

گلدسته ها نگاه کرد. اشک در چشمانش حلقه زده بود.
به راننده نفربر گفت دور بزند و مرا صدا کرد و گفت: سریع نیروهایت را از شهر 
ببر بیرون. تعجب کرده بودم با این همه زحمت شــهر را تسخیر کرده بودیم و 
حالا او دستور می داد که تخلیه اش کنیم. گفتم: برای چه حاجی؟ در حالی که 
راه می افتاد، گفت: وقت چون و چرا نیست. الان به سایر گردان ها هم می گویم 
که شهر را تخلیه کنند.گیج شده بودم اما می دانستم کارش بی حکمت نیست. 
شروع کردیم به خالی کردن شهر. خود حاجی آخرین نفری بود که بیرون رفت 
و در همین موقع بمباران بسیار سنگین دشمن شروع شد. جنگنده ها می آمدند 
و هر بمبی که داشتند می ریختند روی شــهر. غافل از آنکه آن موقع ما بیرون 
شهر بودیم. اگر توی شهر بودیم تلفات مان بسیار سنگین می شد. به خصوص 
که از پدافند هوایی مناســبی هم برخوردار نبودیم. حاجی دســت عراقی ها را 
خوانده بود. آنقدر صبر کردیم تا بمباران تمام شود، بعد دوباره برگشتیم به شهر 

و باز حاجی اولین نفر بود.
حاج احمد کاظمی در ســال 1337 در نجف آباد اصفهان بــه دنیا آمد.از هفت 
ســالگی با پدر و برادرهایش به نجاری می رفت.پدر که پا به ســن گذاشــت 
قالیبافی و فرش فروشــی را برگزید.برادرش هم نجاری را کنار گذاشــت و به 
ذوب آهن اصفهان رفت. مغازه و کارهــای نجاری یک جا به دوش احمد افتاد 
که فقط دوازده سال داشــت.اما به تنهایی مغازه را ســر پا نگه داشت.دوران 
جوانی او با اوج مبارزات انقابی ملت بزرگ ایران علیه رژیم فاســد و وابسته  

پهلوی مقارن بود.
پس از پیروزی انقــاب، جهت فراگیــری آموزش های چریکــی و مقابله با 
اشــغالگران قدس به صف مبارزین جبهه های جنوب لبنان پیوست و تا پایان 
ســال 1358 در آن خطه ماند.حاج احمد در ســال 135۹ به ایران بازگشت و 
بافاصله به کردستان رفت. او در زمان جنگ تحمیلی فرمانده لشکر 8 نجف بود 

و پس از آن از سال 1372 تا 1376 فرماندهی قرارگاه حمزه، و سپس تا سال 
137۹ فرماندهی لشکر 14 امام حسین)ع( و تا سال 1384 فرماندهی نیروی 
هوایی سپاه را بر عهده داشت. او در سال 1384 از طرف مقام معظم رهبری به 

فرماندهی نیروی زمینی سپاه پاسداران منصوب شد.
سردار شهید کاظمی در دی ماه 1384 به همراه شماری از فرماندهان سپاه، در 

سانحه سقوط هواپیمایی در نزدیکی ارومیه، به شهادت رسید.
رهبر معظم انقاب در خصوص آخرین دیدارش با شهید کاظمی در آیین تشییع 
پیکرهای فرماندهان ســپاه در روز 21 دی 1384 چنین فرموده اند: دو هفته 
پیش شهید کاظمی پیش من آمد و گفت از شما دو درخواست دارم؛ یکی این 
که دعا کنید من روسفید بشــوم، دوم این  که دعا کنید من شهید بشوم، گفتم 
شماها واقعا حیف است بمیرید؛ شــماها که این روزگارهای مهم را گذراندید، 
نباید بمیرید؛ شماها همه  تان باید شهید شوید؛ ولیکن حالا زود است و هنوز 
کشور و نظام به شما احتیاج دارد. بعد گفتم آن روزی که خبر شهادت صیاد را 
به من دادند، من گفتم صیاد، شایسته  شهادت بود؛ حقش بود؛ حیف بود صیاد 
بمیرد. وقتی این جمله را گفتم، چشم های شهید کاظمی پر اشک شد، گفت: 

ان  شاء ا... خبر من را هم به شما بدهند!
مکالمه به یادماندنی سردار شــهید احمد کاظمی شرحی است بر آن روزهای 
سخت اما شــیرین خونین شــهر؛ روزهایی که آتش بود و دود اما آسمان دل 
ها در هوای وطــن باریدن آغاز کرده بود.حاج حســین خــرازی، حاج احمد 
کاظمی،محمد ابراهیم همت،مصطفی ردانی  پور و محمود شهبازی از شهدای 
شاخص استان و سرداران علی زاهدی و کریم نصر از استان اصفهان در عملیات 
فتح خرمشهر شرکت داشتند. اصفهان در این عملیات 50۹ شهید، یک هزار و 

487 جانباز و 48 آزاده را تقدیم انقاب اسامی کرد.

محسن قدیری، مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان با صدور پیامی آغاز 
هفته دفاع مقدس را گرامی داشت.

در متن پیام قدیری آمده است: »بسم رب الشهدا…
هفته دفاع مقدس یادآور رشادت ها و دلاوری های مردان و زنانی است که با از 
خودگذشتگی، خیالات شوم دشمنان اسام و ایران را نقش بر آب کردند و برای 
مردم و میهن خود عزت و افتخار آفریدند.این هفته مظهر حماسه، وحدت ، ایثار 
و از خودگذشتگی ملت بزرگ ایران اسامی و تداعی کننده دلاوری و سلحشوری 
مردان و زنانی است که برای دفاع از کیان نظام مقدس جمهوری اسامی ایران 
جانفشانی کرده و استقال و آزادگی را برای نســل های آینده این سرزمین به 
ارمغان آوردند.امروز تاریخ به خوبی گواهی می دهد که رشادت ها، فداکاری ها 
و از خودگذشــتگی های آزادمردان و شــیرزنان پیرو مکتب عاشورا با پیروی و 
الگوپذیری از نهضت سرخ عاشــورا بر تمام زیاده خواهی ها و یاوه گویی های 
ابر قدرت ها خط بطان کشیده اســت.دفاع مقدس بهترین فرصت برای تبلور 
حاکمیت ارزش های متعالی دینی و انقابی در مسیر حرکت ملت فراهم آورد 
و هم اینک نهادینه شــدن آن در عرصه های مختلف، سرمایه ملی گرانقدری را 
در اختیار جامعه قرار داده تا به مدد آن روند رو به جلوی خود را برای دســتیابی 
به موقعیت های جهانی بیش از پیش سرعت بخشد.روایت هشت سال دفاع 
مقدس، حکایت از دوران طایی و پر افتخار ملتی دارد که صبر، عزت، وحدت و 
همدلی را پیشه خود نمود و امنیت، پیروزی و سربلندی را برای این سرزمین به 
ارمغان آورد .همچنین باید یادآور شویم که در تک تک روزهای هشت سال دفاع 
مقدس، کارکنان شریف صنعت بزرگ نفت نیز با حضور در خط مقدم هر دو جبهه 
رزم و اقتصاد و تقدیم بیش از یک هزار شــهید، در کنار مردم ایران ایستادند و با 

مقاومت غیرتمندانه خود، برگ هایی پرافتخار در دفتر تاریخ نفت به ثبت رساندند 
که تا همیشه، نماد ایثار و یادگار اســتقامت مردانه آنان خواهد بود.اینجانب به 
نمایندگی از همه همکارانم در هلدینگ پتروپالایش اصفهان، هفته دفاع مقدس را 
به خانواده معظم و معزز شهدا به ویژه شهدای جنگ تحمیلی، جانبازان و ایثارگران 
تبریک و تهنیت عرض کرده و کامیابی دلسوزان این آب و خاک را در عرصه های 

مختلف ملی و بین المللی از خداوند قادر متعال خواستارم.«

دبیر هفته جایزه علمی مصطفی)ص( در اصفهان گفت: این رویداد جدی ترین و 
اولین رویداد بین المللی است که در سالن همایش های بین المللی سران برگزار 
می شود، اقدامات اولیه برای دستیابی به یک سالن استاندارد ایمن نیز صورت 
گرفته است و برنامه افتتاحیه جایزه مصطفی )ص( تحت »بِه خوان« و با زیر 
تیتر جشنی در ستایش علم برگزار می شود.مرتضی ربانی روز دوشنبه در گفت 
و گو با خبرگزاری ایرنا اظهار کرد: با توجه به اینکه برای اولین بار است که چنین 
مراسمی با حساسیت بالا در این سالن برگزار می شود، طبیعی است بحث های 
زیرساختی نیز برای برگزاری هر چه با کیفیت تر در دستور کار قرار داده شود.وی 
خاطرنشان کرد: سالن اجاس برای اجاس سران کشورهای غیر متعهد بهره 
برداری شده بود که آن مراســم در این مکان برگزار نشد و یک افتتاحیه داشته 
و یکی دو مورد مراســم عمومی در آن برگزار شده است.دبیر هفته جایزه علمی 
مصطفی)ص( در اصفهان با اشاره به حضور رییس جمهور در مراسم افتتاحیه 
جایزه مصطفی)ص(، اضافه کرد: بیش از یکصد نفر دانشــمند جهان اسام در 

این برنامه حضور دارند همچنین سفرای کشورهای مختلف به دعوت استاندار 
اصفهان و همچنین استانداران مابقی اســتان ها در این مراسم حضور پیدا می 
کنند.ربانی اظهار کرد: وزرا، شــهردار و اعضای شورای اســامی شهر اصفهان، 
نخبگان و دانشــگاهیان، هیئت های علمی و فعالین حوزه علم و فناوری حوزه 
هوش مصنوعی در این رویداد حضور دارند.وی با بیان اینکه انتظار می رود این 
برنامه در مدت زمان 120 دقیقه به اتمام رسد، گفت: شاید به دلیل اینکه چندین 

پارت سخنرانی مدنظر گرفته شده زمان برگزاری برنامه افتتاحیه افزایش یابد.
ربانی با اشاره به اجرای برنامه توسط محمد سلوکی مجری کشوری، تصریح کرد: 
یکی از بخش های جذاب برنامه بخش محیط زیستی است. همچنین بخش 
موسیقی اصیل ایرانی توسط یک خواننده حرفه ای و نام آشنای این بخش اجرا 
خواهد شد.دبیر هفته جایزه علمی مصطفی)ص( در اصفهان گفت: پنجمین دوره 
جایزه مصطفی در اصفهان آخرین دوره ای است که در ایران برگزار می شود و از 

سال های آینده برگزاری جایزه مصطفی به کشورهای دیگر واگذار خواهد شد.

مدیرعامل شــرکت فولاد مبارکه در حاشــیه بازدید از مراکــز تحت نظارت 
بهزیستی اســتان گفت: نیازهای بهزیســتی، دغدغه های اجتماعی جدی 
هستند و می طلبد در راستای رفع این نیازها؛ همه دست اندرکاران از خیرین 
تا نهادها، شرکت ها و بنگاه های اقتصادی از محل مسئولیت های اجتماعی 

یاری رسان این نهاد حمایتی باشند.
به نقل از روابط عمومی اداره کل بهزیستی استان اصفهان، ناصر چاووشی با 
معرفی و ارائه گزارشــی از فعالیت های بهزیستی، گفت: سازمان بهزیستی، 
خدمات زیادی در چهار حوزه؛ توانبحشی، اجتماعی، مشارکت های مردمی 

به جامعه هدف و در حوزه پیشگیری به عموم مردم ارائه می دهد.
وی، اقدامات موثر در حوزه پیشــگیری را مهم برشمرد و افزود: پیشگیری، 
سرمایه بلند مدت است.بنابراین اقدامات پیشگیرانه در این معاونت سبب 

کاهش بار مددجویی در دیگر حوزه ها می شود.
مدیرکل بهزیستی استان اصفهان، هدف از این دیدار را، توسعه و گسترش 
زمینه های همکاری مشترک و استفاده از ظرفیت های شرکت فولاد مبارکه 

در جهت حمایت از جامعه هدف سازمان عنوان کرد.
وی ادامه داد:  اقدامات شرکت فولاد مبارکه به عنوان قطب صنعتی در ایران 

در عمل به مسئولیت های اجتماعی قابل تقدیر است.
مدیرعامل شــرکت فولاد مبارکه در حاشــیه بازدید از مراکــز تحت نظارت 
بهزیستی اســتان گفت: نیازهای بهزیســتی، دغدغه های اجتماعی جدی 
هستند و می طلبد در راستای رفع این نیازها؛ همه دست اندرکاران از خیرین 
تا نهادها، شرکت ها و بنگاه های اقتصادی  از محل مسئولیت های اجتماعی 

یاری رسان این نهاد حمایتی باشند.
محمدیاســر طیب نیا با اشاره به بازدید از مراکز بهزیســتی افزود: مجموعه 
فولاد مبارکه به واسطه احساس مسئولیتی که نسبت به جامعه پیرامون خود 
دارد، از تعدادی مراکز تحت نظارت بهزیســتی بازدید کرد؛ اما فعالیت های 

بهزیستی بسیار گسترده تر از آن است که در یک بازدید چند ساعته مشخص 
شود.

وی اظهارکرد: بنگاه های اقتصادی و مجموعه هایی مثل فولاد با شــناخت 
از خدمات بهزیستی، می توانند این ســازمان را در  پوشش و ارائه خدمات 
بهتر یاری دهند چرا که به واسطه کمی اعتبارات؛ برخی از این فعالیت ها بر 
زمین مانده است و در برخی ظرفیت بهزیســتی، کفاف پوشش نیاز جامعه 

را نمی دهد.
نایب رییس اتاق بازرگانی صنایع، معادن و کشــاورزی اصفهان با اشاره به 
تعامل قبلی فولاد مبارکه و بهزیستی ادامه داد: با توجه به تعامل و شناخت 
قبل این بازدید راهی برای شــناخت بهتر گســتره فعالیت های بهزیستی 

فراهم کرد.
طیب نیا گفت: با وجود  تاش های مجموعه بهزیســتی، این نهاد، آنگونه که 
باید در اذهان مردم شناخته شده نیست لذا باید با استفاده از هنر تبلیغات، 
ظرفیت خیرین و دیگر نهادها در راستای آشنایی هر چه بیشتر مردم نسبت 

به خدمات آن، گام برداشت.
مدیرعامل شــرکت فولاد مبارکه، حضور و شناخت بهتر از فعالیت ها را راهی 

موثر در راستای تقویت ارتباط این دو نهاد اجتماعی و اقتصادی عنوان کرد.
وی  ابراز امیدواری کرد: شــرکت فولاد مبارکه آماده اســت با اســتفاده از 
امکانات در حد بضاعت در راســتای تحقق رســالت اجتماعی با تخصص و 

تعهد، به انجام وظایف بپردازد.
به گزارش روابط عمومی، مدیرعامل شــرکت فولاد مبارکه و هیئت همراه با 
بازدید از تعدادی از مراکز تحت نظارت بهزیستی استان اصفهان از نزدیک با 
فعالیت های این سازمان آشنا شدند. این دیدار با هدف توسعه و گسترش 
زمینه های همکاری مشترک و استفاده از ظرفیت های شرکت فولاد مبارکه 

در جهت حمایت از جامعه هدف سازمان انجام شد.

طنین خاطره انگیز جنگ تحمیلی و صدایی که هنوز به گوش می رسد؛

»ما تو شهریم«

پیام مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان به مناسبت هفته دفاع مقدس

تشریح جزییات آیین افتتاحیه جایزه علمی مصطفی )ص( در سالن 
اجلاس سران اصفهان

مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه:

نیازهای بهزیستی، دغدغه های اجتماعی جدی هستند

 www:zayanderoodonline.ir
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